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Tüm dünyayla birlikte ülkemizi de 1 
yılı aşkın bir süredir olumsuz etkileyen 
koronavirüs süreci, maalesef devam 
ediyor.

Yetkililerden ve uzmanlardan gelen 
bilgilere göre de maalesef bu virüsün 
ne zaman yok olacağı, dünyamızın, 
ülkemizin, şehrimizin ne zaman 
normale dönebileceğini bilemiyoruz.

Virüsle topyekun savaşıyoruz. 
Biz esnaf ve sanatkarlar olarak tüm 
tedbirlere uyuyor, maske, mesafe 
hijyen kurallarına titizlikle riayet 
ediyor ve toplum sağlığı için kapanma 
ve yasak dönemlerinde de alınan 
kararlara saygı duyuyor, uyguluyoruz.

Ülkemizde esnaf ve 
sanatkarlarımızın sorun ve 
sıkıntılarının normal zamanlarda bile 
çok fazla olduğunu herkes biliyor.

Biz esnaf temsilcileri olarak bu 
sorunlarla mücadele etmekten, 
yetkilileri bilgilendirmekten ve 
koşulların daha iyi olabilmesi için her 
kesimle görüşmeler yapmaktan hiç 
vazgeçmedik. Daima en iyiye ulaşmak 
için çalıştık, çabaladık.

Mevcut sorunlara bir de salgın 
sürecinin olumsuzlukları ekleninde 
gerçekten esnaf ve sanatkarların içine 
düştüğü ekonomik sıkıntılar dayanma 
gücünün çok üzerine çıkmış durumda. 
Ni zaman normale dönebileceğimizin 
belirsiz olması, yetkililerin ve ilgililerin 
tüm iyi niyetli girişimlerine rağmen 
maalesef yakın gelecekte dertlerimizin 
bitebileceği ihtimali görünmüyor. 

Verilen desteklerin daha da artması 
gerekiyor.

Salgın sürecinde getirilen 
kolaylıkların uzatılması, her sektörü 
kapsaması ve bunların artarak devam 

ettirilmesi gerekiyor.
Esnaf ve sanatkarların ödemek 

zorunda olduğu vergi ve primlerin 
en azığndan bir kısmının devlet 
tarafından karşılanması, tamamen 
silinemiyorsa da hiç olmazsa salgın 
sürecinin sonrasına ertelenmesi 
gerekiyor.

Gerek Konfedrerasyonumuz 
nezdinde Ankara’da gerekse Birliğimiz 
vasıtasıyla yerelde yaptığımız 
girişimlerle elde edebildiğimiz 
destekler maalesef yeterli seviyeye 
ulaşamıyor.

Antalyamızda gerek Valimiz, 
bürokratlarımız, gerekse belediye 
başkanlarımız, emniyet güçlerimiz 
esnaf ve sanatkarlara ellerinden 
geldiğince yardımcı olmaya 
çalışıyorlar.

Bu konuda kendilerine tabii 
teşekkür etmemiz gerekiyor. Ancak 
haksız rekabetin önlenmesi, tüm 
sektörlerin ve işletmelerin hak ettikleri 
eşit muameleye kavuşabilmesi 
için daha çok çalışmamız., tüm 
imkanlyarımızı zorlamamız gerekiyor.

Alışverişlerimizi küçük esnaftan 
yapmamız gerektiği yönündeki 
çağrılarımıza her zaman olumlu 
yanıt veren ve gücünü yanımızda 
hissettiğimiz Antalyalılara da 
teşekkürlerimizi bu vesileyle bir kez 
daha iletiyoruz.

Adım adım devam edeceğine 
inandığımız normalleşme sürecinde 
de her zaman olduğu gibi alışverişlerde 
yine küçük esnafın tercih edilmesinin 
ne kadar gerekli ve şart olduğunu da 
bir kez daha yineliyoruz.

Sağlık her şeyden önemli...
Tabii ki toplumumuzun sağlığı için 

Esnaf ve sanatkarlarımıza
bu zor süreçte her kesimin

sahip çıkması gerekiyor

Adlıhan DERE
AESOB BAŞKANI
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her ünleme uyacağız, üzerimize düşen 
ne varsa eksiksiz yerine getireceğiz.

Ancak tüm bunların yanında salgın 
sürecinin uzun yıllara yayılacak bir 
ekonomik çöküntüye yol açmaması 
için de önlemlerin alınması için 
vargücümüzle çalışmaya devam 
edeceğiz.

Ramazan ayının birlik, beraberlik 
ve daşanışmayı ön plana çıkardığı 
bu süreçte de başta devletimizin 
desteğiyle birbirimize omuz vererek 
inşallah bu zor günleri de dayanışmayı 
ön planda tutarak aşacağız.

Esnaf ve sanatkarların sorunlarının 
çözülmesi için çaba sarfeden tüm 
yetkililere teşekkürl ve takdirlerimizi 
sunarken daima esnafın yanında 
olduğuna inandığımız Antalyalılara da 
teşekkür ediyoruz.

Salgının bittiği, ekonomik sıkıntıların 
çözüme kavuştuğu, dertlerimizin 
tek tek çözüldüğü günlerde 
buluşmak dileğiyle tüm üyelerimize, 
esnaf dostlarına ve Antalyalı 
hemşehrilerimize mutlu, huzurlu 
günler diliyoruz.

Sağlıkla kalın...
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Bakan Karaismailoğlu’na
talep ve sorunlarımızı anlattık

Pandemi Değerlendirme 
Toplantısı gerçekleştirildi

Konyaaltı Esnafım
Uygulaması tanıtıldı

Mesleki Eğitimi Yaygınlaştırma 
Projesi Tanıtım Toplantısı  yapıldı

Side’de esnaf ve sanatkarları 
Valimizle ziyaret ettik

Ticaret Bakanlığından
Antalya çıkarması

Vali Yazıcı, sezon öncesi esnaf 
odalarının sorunlarını dinledi

Vali Yazıcı ve AESOB Başkanı 
Dere, eski sanayi sitesinde

Vali Yazıcı, Esnaf Odaları 
Başkanlarıyla bir araya geldi

İçindekiler
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Bakan Karaismailoğlu’na
talep ve sorunlarımızı anlattık A

ESOB Başkanı Adlıhan Dere,  Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu’na Serik 
Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı 
Sedat Karagöz ile birlikte D2 belgeli araçlarla 

personel taşıma yapılmamasını, C plakalı araçların 

haklarının korunmasını, otellerin içinde faaliyet 
gösteren rent a car firmalarının taksi, minibüs gibi 
şoförlü hizmet vermemelerini ve yük taşımacılığı 
yapan esnaf şoförlerin sürüş zamanının uzatılması 
taleplerini aktardı.
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A
ESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, An-
talya Valisi Ersin 
Yazıcı, Ak Parti 

Antalya Milletvekili İbrahim 
Aydın, Manavgat Kayma-
kamı Dr. Mustafa Yiğit ve 
Manavgat Belediye Başkanı 
Şükrü Sözen’in katılımlarıy-
la Side Antik Kenti bölgesin-
de faaliyet gösteren esnaf 
ve sanatkarları işyerlerinde 
ziyaret etti. 1 Mart kademeli 
normalleşme süreci itiba-
riyle Antalya’da riski en aza 
indirmek amacıyla dinamik 
denetim modeli kapsamın-
da gerekli bilgilendirmeleri 
yaparak hayırlı işler, bere-
ketli kazançlar diledi.

Side’de esnaf ve sanatkarları 
Valimizle ziyaret ettik
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K
ontrollü normalleşme 
dönemine geçiş sonra-
sında Vali Ersin Yazıcı ve 
Emniyet Genel Müdürü 

Mehmet Aktaş, vatandaşların yo-
ğun olarak bulunduğu Kazım Özalp 
Caddesi’ndeki iş yeri ve işletmeleri 
denetledi. Muratpaşa ve dünyaca 
ünlü Konyaaltı sahilindeki, kafe 

ve restoranlarda gerçekleştirilen 
denetlemelere Vali Ersin Yazıcı 
ve Emniyet Genel Müdürü Meh-
met Aktaş’ın yanı sıra; Muratpaşa 
Kaymakamı Dr. Orhan Burhan, 
Konyaaltı Kaymakamı Kamil Köten, 
İl Jandarma Komutalı Tuğgeneral 
Mustafa Başoğlu, İl Emniyet Müdü-
rü Mehmet Murat Ulucan, , Murat-

paşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
Konyaaltı Belediye Başkanı Semih 
Esen, İl Sağlık Müdürü Ünal Hülür, 
Antalya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği (AESOB) Başkanı Adlıhan 
Dere, Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Başkanı Davut Çetin 
ve protokol üyeleri katıldı.
Muratpaşa ve dünyaca ünlü Kon-
yaaltı sahilinde bulunan restoran 
ve kafelerdeki oturma düzenleri 
ile çalışanların temizlik kurallarını 
denetleyen Vali Ersin Yazıcı ve Em-
niyet Genel Müdürü Mehmet Aktaş, 
esnaflarla sohbet ederek kurallara 
uyulması noktasındaki hassasiyete 
dikkat çekti. 
EN KISA SÜREDE MAVİ GRuBA 
GEÇMELİYİZ
Turizmin başkenti Antalya’nın 
turuncu risk grubunda yer almasıy-
la ilgili açıklama yapan Vali Yazıcı; 

Antalya’da
 NORMALLEŞME 

denetimleri

Vali Ersin Yazıcı ve Emniyet Genel Müdürü Mehmet Aktaş, 
kontrollü normalleşme dönemine geçiş sonrasında Muratpaşa ve 

dünyaca ünlü Konyaaltı sahilindeki iş yerlerini denetledi.

“Bildiğiniz gibi tüm Türkiye’de 
kontrollü bir normalleşme süreci 
başladı. İnşallah hep birlikte korona-
virüsten kurtulacağız. Antalya ola-
rak turuncu renk kategorisinde yer 
aldık. Hedefimiz esnaf ve vatandaş-
larımızın gayretleriyle turuncudan 
maviye geçmektir. Antalya turizmin 
başkenti ve esnafımızın bunun 

bilincinde. Sezon açılıncaya kadar 
1-2 ay içinde kontrollü yaşamda hep 
birlikte kurallara uyarak, yüksek 
riskliden önce sarı, ardından mavi 
gruba geçmemiz gerekiyor. Bunu 
Antalyalı hemşerilerimin başaraca-
ğını düşünüyorum.” diye konuştu.
YENİ SEZONDA KAYIpLARIMIZI 
TELAfİ EDECEĞİZ

2020 yılının turizm açısından zorlu 
geçtiğini ifade eden Vali Yazıcı; “Ko-
ronavirüs yüzünden kötü bir sezon 
geçirdik. Ama önümüzdeki sezon 
inşallah geçtiğimiz yılı fazlasıyla 
telafi ettiğimiz bir sezon olacak diye 
ümit ediyorum. Turizm sektöründe 
bu dönemde çok ciddi zorluklar 
yaşandı. Bu zorlukları hep birlikte 
aşmak istiyoruz. Bunu aşmamızın 
yolu da sezon açılıncaya kadar 
bir iki ay içerisinde bu kontrollü 
yaşamdaki kurallara uyarak hep 
birlikte yüksek riskliden önce sarı 
gruba sonrada mavi gruba geçme-
miz gerekiyor. Bunu Antalyalı hem-
şerilerimizle birlikte başaracağımızı 
düşünüyorum.” şeklinde konuştu.
DAHA GÜZEL BİR ANTALYA İÇİN 
EL ELE VERECEĞİZ
Antalya esnafının koronavirüsle 
mücadelede başarılı işler çıkardı-
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ğını belirten Vali Yazıcı, “Buradaki 
denetlemelerimizde esnaf arkadaş-
larımızın kurallara riayet ettiklerini 
gördük. Bu yeni süreçte de kont-
rollü şekilde, sağlığımız için, bize 
gelecek olan misafirlerimizin gönül 
rahatlığıyla Antalya’mıza gelmeleri 
için, rahat ve güvenli şekilde ağırla-

yabilmek için tüm hemşerilerimin 
ve esnalarımızın kurallara uyma-
sını istiyoruz. Bu süreçte herkesin 
birbirini ikaz ederek, güvenlik 
kuvvetlerine, denetçilere iş bırak-
madan kendimiz kurallara uyarak 
bu süreci atlatalım. Antalya’mızda 
güzel günler bizi bekliyor” ifadeleri-

ne yer verdi.
260 BİN pERSONEL DENETİMDE
Kontrollü normalleşmeyle birlikte 
illerin risk durumuna göre 4 katego-
riye ayrıldığını ve her ilin verilene 
göre farklı tedbirler uygulanmasına 
karar verildiğini aktaran Emniyet 
Genel Müdürü Aktaş; “ Ülke gene-
linde koronavirüsle mücadelede 
bir seferberlik anlayışıyla mücadele 
ediyoruz. Bu kontrollü normalleş-
me döneminin devamının sağlan-
ması ve hem il hem de ülkemizi 
daha iyi noktaya çekebilmek için 
her kesimin bir duyarlılık göster-
mesi ve bu işi sahiplenmesi çok 
önemlidir. Daha önceki denetiler 
daha çok vali ve kaymakamlarımı-
zın koordinesinde kolluk kuvvetleri 
üzerinden yürüyordu. Yeni dönem-
le birlikte bütün kamu kurum ve 
kuruluşların, STK’ların, yerel yöne-
timlerin daha aktif şekilde oluştu-
racakları kendi ekipleriyle birlikte 
sahada olacağı, etkin ve dinamik sü-
rekli bir denetim modeline geçildi. 
Bugün itibariyle ülke genelinde 260 
bin personelle denetim için sahada-

yız. Bu denetimlerin yapılması çok 
önemlidir” dedi.
AMAÇ CEZA YAZMAK DEĞİL, 
fARKINDALIK OLuŞTuRMAK
Denetimlerdeki amacın ceza yaz-
mak ya da bir yaptırım uygulamak 
olmadığının altını çizen Emniyet 
Genel Müdürü Aktaş; “Daha çok 
rehberlik edici, uyarıcı yönü ağır 
basan denetim anlayışı sergileyece-
ğiz. Bununla birlikte bütün uyarılara 
rağmen, kuralları uygulama nokta-

sında iyi niyet sergilemeyen kurum 
ve tesislere yönelik cezaları uygu-
layacağız. Asıl amacımız bir duyar-
lılık, bilinç oluşturup topyekûn bir 
mücadele ortaya çıkarmaktır. Antal-
ya’da bu bilinç yüksek. Antalya yük-
sek riskli grupta ama 15 gün sonraki 
değerlendirmede en azından bir 
alt gruba gelmesini ümit ediyoruz. 
Ülke olarak, el ele vererek koronavi-
rüs salgınıyla mücadelede şimdiye 
kadar olduğu gibi bütün dünyaya 

örnek bir uygulamayı ortaya koya-
cağımıza inanıyorum. Emek veren, 
katkı veren başta kamu görevlile-
rimiz olmak üzere yerel yönetim-
lerimize, basınımıza çok teşekkür 
ediyorum” diye konuştu.
Denetimlerde Türkiye geneli 260 
bin, Antalya geneli  ise 8 bin perso-
nel görev aldı. Antalya’nın 19 ilçesin-
de eş zamanlı yapılan denetimler-
de normalleşmeyle birlikte iş yeri 
ve işletmeler denetlendi.
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A
ESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Sanayi ve Teknoloji 
İl Müdürü Ömer Ersoy, 
Şube Müdürü Sema 

Güler Türedi, Mühendis Sezai 
Özkan, Tekniker Çağrı Bayraktar 
ve Madeni Eşya Sanatkarları 
Odası Başkanı Mehmet Ali 

Gülaçtı, Ayakkabı İmalatçıları 
Odası Başkanı Selahettin Çetin, 
Börekçiler, Yufkacılar Odası Başkanı 
Hüseyin Şimşek, Fırıncılar Odası 
Başkanı Mustafa İnce, Marangozlar 
Odası Başkanı Kemal Evyapan, 
Mermerciler Odası Başkanı Fatih 
Doruklu, Mobilyacılar Odası 

Başkanı İbrahim Kılıç, Pastacılar 
Odası Başkanı Kerim Üre, Sütçüler 
Odası Başkanı Bahattin Ekin ile 
birlikte üretim sektöründe faaliyet 
gösteren işletmelere sanayi sicil 
belgesinin sağladığı avantajlar 
hakkında bilgilendirme toplantısı 
gerçekleştirdi.

Sanayi Sicil Belgesi’nin avantajları 
esnaf ve sanatkarlara anlatıldı

T
ürkiye Kooperatifçilik Vakfı 
ve Perakende firması Met-
ro’nun ortaklaşa düzenle-
diği eğitim için Antalya’ya 

gelen Erkan programında kurum-
lara, yerel yönetimlere ile esnaf ve 
kooperatiflere de geniş yer verdi.
Genel Müdür Necmettin Erkan 
Antalya programına Ticaret İl Mü-
dürlüğü’nü ziyaret ederek başladı. İl 
Müdürü Halil Özşahan’dan çalışma-
lar hakkında bilgi alan Erkan daha 
sonra Antalya Esnaf ve Sanatkar 
Odaları Birliği’ni ziyaret etti. AESOB 
Başkanı Adlıhan Dere ve esnaf, 
sanatkar odalarının başkanları ile 
esnafın sorunları ve geliştirilen çö-
zümler üzerine değerlendirmelerin 
yapıldığı ziyaretin ardından Türkiye 
Kooperatifçilik Vakfı ve Perakende 
firması Metro tarafından düzenle-
nen eğitim programının açılışını 
yaptı.
“Tüketici Talebine Uygun Üretim 
Nasıl Olmalı-Coğrafi İşaretler” 
başlığı taşıyan eğitim programının 
açılışında konuşan Esnaf, Sanatkar-
lar ve Kooperatifçilik Genel Müdürü 
Necmettin Erkan refahın artırılması 
ve bölgeler arası ekonomik gelişme 
farkının azaltılmasında kooperatif-
lerin önemine değindi. 
Ülkemizde kadın nüfusun işgücüne 
katılım oranının yüzde 34 olduğunu 
belirten Erkan, Bakanlık olarak ka-
dınları ekonomiye ve ticari hayata 
kazandırmayı önemsediklerini, 
bunun için kadın kooperatiflerinin 
lokomotif olduğunu söyledi. 
Ticaret Bakanlığı’nın kadınların 
kooperatifleşme çabalarını destek-
lemek amacıyla Kooperatiflerin 
Desteklenmesi Programı- KOOP-
DES- çerçevesinde sağlanan finans-
man desteği hakkında bilgi veren 
Esnaf, Sanatkarlar ve Kooperatif-
çilik Genel Müdürü Erkan, “Kadın 

kooperatiflerinin üretim ve istihda-
ma katkısı olacak projelerine yüzde 
75 oranında, 150bin TL’ye kadar 
hibe desteği verildi. 2020 yılında 
KOOP-DES kapsamında 41 ilden 139 
kooperatifin 149 projesini destekle-
me kararı aldık. Verilen desteklerin, 
kooperatiflerimizin teknolojiden ve 
yeni üretim tekniklerinden yarar-
lanmalarına katkıda bulunacağına 
inanıyorum” dedi.
Necmettin Erkan dünyadaki geliş-
melere de değinerek en iyi 300 koo-
peratifin ciro toplamının 2,5 trilyon 
doları aştığını belirtti. 
Erkan, konuşmasına kooperatifçi-
liğin birlikte iş yapabilme kültürü 

gelişmiş toplumlarda verimli bir 
şekilde sürdürüldüğünü, bizim 
kültürümüzde de “paylaşmayı 
bilmiyorsan ortak olmayacaksın” 
anlayışının kooperatifçiliğe uygun 
bir kültürel iklim oluşturduğunu 
ifade ederek devam etti.
Ticaret Bakanlığı’nın kadın koope-
ratifleri çalışmaları nıtitizlikle takip 
ettiğini, hibe ve benzeri finansman 
desteği sağlanması için büyük bir 
çaba içinde olduğunu söyleyen Er-
kan, “Kadın kooperatiflerimiz hem 
sayı hem de verimlilik ve etkinlik 
bakımından her zamankinden iyi 
durumdadır. Bu vesile ile eğitime 
katılan bütün kooperatif ortakları-
mıza teşekkür ediiyorum” dedi.
Necmettin Erkan daha sonra 
Antalya Vergi Dairesi Başkanı İlhan 
Karayılan’ı ziyaret etti. Türk Polis 
Teşkilatı’nın kuruluşunun 176. Yılı 
vesilesiyle İl Emniyet Müdürü 
Murat Ulucan’ı da makamında 
kutlayan Erkan buradan Kepez 
Belediyesi’ne geçerek Belediye Baş-
kan Yardımcısı Orhan Kocaağa’dan 
covid-19 salgınında Belediye’nin 
esnafa özel çalışmaları hakkında 
bilgi aldı.
Antalya’da kooperatifleri de ziyaret 
eden Erkan üretim süreçlerini ve 
ürünleri inceledi. Erkan’ın Antalya 
programı esnaf ziyareti ile sona erdi. 

TİCARET BAKANLIĞI’NDAN 
ANTALYA ÇIKARMASI

Ticaret Bakanlığı Esnaf, Sanatkarlar ve Kooperatifçilik Genel Müdürü Necmettin 
Erkan  kooperatifleri, esnaf ve sanatkarları kapsayan ziyaretlerde bulundu
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A
ntalya 
Esnaf ve 
Sanatkar-
lar Oda-

ları Birliği Mart ayı 
Yönetim ve Denetim 
Kurulu Toplantısı 
Koronavirüs tedbir-
leri kapsamında Mas-
ke, Mesafe ve Hij-
yen kurallarına 
dikkat edilerek ger-
çekleştirildi. 

Yönetim Kurulu toplantısı 
pandemi önlemiyle yapıldı
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V
alilik Toplantı Salonunda 
Video Konferans Yön-
temiyle gerçekleştirilen 
pandemi değerlendirme 

toplantısına Vali Ersin Yazıcı, An-
talya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, Vali Yrd. Nurettin 
Ateş, ilçe kaymakamları ve ilçe be-
lediye başkanları, İl Sağlık Müdürü 
Dr. Ünal Hülür, Antalya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği (AESOB) 
Başkanı Adlıhan Dere, Antalya Tica-
ret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı 
Davut Çetin ve sivil toplum kuruluş-
ları yöneticileri katıldı. Vali Yazıcı 
başkanlığında gerçekleşen toplan-
tıda, Antalya genelinde yürütülen 
pandemi çalışmaları kapsamında 
alınan tedbirler ve yapılan denetim-
ler ele alındı.  
Bu ZORLu SÜREÇTE HEpİMİZİN 
ÜZERİNE DÜŞEN GöREVLER 
VAR
Pandemi sürecinin oldukça zorlu 
geçtiğini ve hepimizin üzerine 
düşen görevler olduğunu belirten 
Vali Yazıcı; “Yaşadığımız bir süreç 
var. Oldukça zorlu bir süreç. Her 

geçen gün daha iyiye gitmeyi umut 
ettiğimiz bir süreci yaşıyoruz. Bu 
zorlu süreci yönetmekte hepimizin 
üzerine düşen sorumluluklar var. 
Bu sorumluluklarımızı bir yıldır en 
iyi şekilde yerine getirmeye hepi-
miz gayret ediyoruz. Hem belediye-
lerimiz, hem kolluk kuvvetlerimiz, 
hem sivil toplum kuruluşlarımız 
olarak bu zorlu süreçten kurtulmak 
adına, yayılmasını önlemek adına 
hepimiz çok büyük gayret içinde 
bulunduk. Bugün geldiğimiz nokta 
itibariye turuncu risk grubundayız. 
Yüksek riskli gruptayız. Önümüz-
deki süreçte daha dikkatli olarak 
şehrimizi ve kendimizi bu zorlu 
süreçte korumalıyız.” dedi.
ANTALYA’YI SADECE ANTALYA 
OLARAK DÜŞÜNEMEYİZ
Antalya’yı tek başına ele almama-
mız gerektiğini söyleyen Vali Yazıcı; 
“Antalya’mızı sadece Antalya olarak 
düşünemeyiz. Burası Türkiye’nin 
turizm başkenti. Bunu buradaki ka-
tılımcılar olarak siz de biliyorsunuz. 
Bu ülke adına taşıdığımız çok daha 
büyük bir sorumluluğumuz var. 

Ülkemizin turizm gelirlerinin üçte 
biri Antalya’mızdan sağlanmakta. 
Biz geçen yıl pandemi sürecinden 
dolayı turizm gelirlerimizi yeterince 
sağlayamadık. Sezon sonuna doğru 
üç aylık bir dönem iyi geçti fakat 
turizmin lider şehri Antalya’mız için 
bu yeterli değil. Bu kötü sezondan 
dolayı Antalya’mızda birçok sektör 
ve esnaf mağdur oldu. Dolayısıyla 
omuzlarımızda ağır bir yük var. Se-
zonun açılmasına az bir süre kaldı. 
Önümüzdeki süreci iyi yöneterek 
Antalya’mız için iyi bir sezon geçir-
meyi umut ediyoruz.” diye konuştu.
Pandemi döneminde bir yılın 
geride bırakıldığını ifade ederek bu 
süreçte en çok etkilenen sektörlerin 
başında turizmin geldiğini söyleyen 
Vali Yazıcı; “1 Mart itibariyle iş yerle-
rini açtık. Okullarımız belli oranda 
açıldı. Ama önümüzde nisan ayı 
itibariyle başlayan bir yaz dönemi, 
turizm sezonu söz konusu. Bilindiği 
gibi pandemi en çok turizm sek-
törünü etkiledi. Bizim geçen yılki 
gibi bir sezon geçirme durumumuz 
yok. Geçtiğimiz yaz döneminde 

pandemi Değerlendirme 
Toplantısı gerçekleştirildi

Pandemi süreci değerlendirme toplantısı video konferans 
yöntemiyle Vali Ersin Yazıcı başkanlığında gerçekleştirildi. Vali Yazıcı, 

bu zorlu süreçte hep birlikte başarıya ulaşacağımızı dile getirerek 
önlemlere ve tedbirlere uyulmasının önemini dile getirdi

turizm sektör çalışanları, iş sahip-
leri, esnaflarımız ve diğer sektörler 
kendilerini sıkarak zorlu süreci 
geçirmeye çalıştılar. Ama ikinci bir 
yaz sezonunu durgun geçirmeleri 
mümkün değil. Bizim çok büyük bir 
sorumluluğumuz ve farkımız var. 
Bu ülke adına sorumluluklarımız 
var. Şehrimizin turuncu katego-
rideki risk grubundan önce sarı 
ardından mavi kategoriye geçirmek 

adına sizlerle fikir alışverişi yapmak 
için bu toplantıyı yapmak istedim. 
Umarım daha güzel günlere birlikte 
verdiğimiz mücadeleyle ulaşaca-
ğız.” ifadelerini kullandı.
öNDE GELEN KİŞİLER OLARAK 
öRNEK TEŞKİL ETMELİYİZ
Topluma önder kişiler olarak örnek 
olmaları gerektiğini belirten Vali 
Yazıcı; “Bizim davranışlarımızın, hal 
ve hareketlerimizin önemli oldu-

ğunu düşünüyorum. Dolayısıyla 
bir kamusal yükümlülüğümüz var. 
Bunu koronavirüs sürecini iyi yö-
netmek adına lütfen iyi kullanalım. 
Bu süreçte herkes yoruldu. Bir yıl 
uzun bir süreç. Denetim yapanda, 
evde bekleyen vatandaşlarımızda, 
esnafımızda bu süreçte psikolojik, 
sosyolojik, ekonomik olarak yorul-
du. Süreç, şuan itibariyle başladığı 
dönemden daha zor geçmekte. Biz 
önde gelen kişiler olarak vatandaşa 
örnek olmalıyız. İnşallah aşılamayla 
da bu illetten kurtulacağımızı ümit 
ediyorum. Turizm sezonuna girer-
ken kötü bir tablo sergileyip hem 
Antalya’mızı hem de ülkemizi zora 
sokmamaya dikkat etmenizi rica 
ediyorum.” şeklinde konuştu.
Konuşmasının sonunda maske - 
mesafe - temizlik kurallarına uyarak 
tedbirleri sıkı tutmamız gerektiğini 
söyleyen Vali Yazıcı, şehrimizi el 
birliğiyle bu tehditten kurtararak 
sağlıklı günlere hep birlikte kavuşa-
cağımızı ifade etti. 



ANTALYA BİRLİK ANTALYA BİRLİKAntalya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği

18 19

K
onyaaltı Belediye Başkanı 
Av. Semih Esen, Antalya 
Esnaf ve Sanatkarlar Oda-
ları Birliği’ni ziyaret ederek 

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Birlik 
Yönetim, Denetim ve Disiplin Kuru-
lu Üyelerine Konyaaltı’ndaki esnaf 
ve sanatkarların mahallesindeki ha-
nelere hizmet ve satış yapabileceği, 
esnafların sipariş siteleri üzerinden 
ödedikleri yüksek komisyonlardan 
kurtulmasının amaçlandığı “Kon-
yaaltı Esnafım” uygulaması ile ilgili 
bilgi aktardı.
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, deği-
şen alışveriş alışkanlıkların dikkate 
alınmasıyla Konyaaltı ilçesindeki 
esnaf ve sanatkarlara yönelik 
Konyaaltı Esnafım uygulamasının 
tasarlandığını aktararak, “Bu uy-
gulama ile esnaflarımızın, sipariş 
siteleri üzerinden ödedikleri yük-
sek komisyonlardan kurtarılması 

amaçlanıyor. Esnaf ve sanatkarla-
rımız herhangi bir komisyon ücreti 
ödemeden internet üzerinden 
satış yapabilme imkanını bulacak. 
Konyaaltı Belediye Başkanımız Se-
mih Esen bugün proje hakkındaki 
detayları bizlerle paylaşacak. Bizler 
de elimizden gelen desteği kendi-
sine vereceğiz. Konyaaltı Belediye 
Başkanımıza, esnaf ve sanatkar-
larımıza yönelik gerçekleştirmiş 
olduğu ve zincir marketler ile zincir 
restoranların yer almadığı sadece 
küçük esnaf ve sanatkarlarımızın 
faydalanabileceği bu esnaf dostu 
projesi dolayısıyla tebrik ediyoruz.” 
dedi.
“pROjEYİ BİRLİKTE 
GELİŞTİRECEĞİZ.”
Konyaaltı Belediye Başkanı Av. 
Semih Esen, Konyaaltı Esnafım 
uygulaması aracılığıyla esnaf ve 
sanatkarların yükünü azaltmayı 

hedeflediklerini belirterek, “Konya-
altı Esnafım projesini tasarlarken iki 
önemli düşüncemiz vardı. Esnafı-
mız mahallede olmalı ve esnafımız 
mahallede yaşamalı. Esnaf ve 
sanatkarlarımız ekonominin yanı 
sıra toplumsal ve sosyal yaşan-
tımızın da önemli birer parçası. 
Çocuğunuzu bir zincir markete 
emanet edemezsiniz, ama bakkal 
amcanıza emanet edebilirsiniz. Bu 
bizim toplumsal yaşantımızın bir 
parçası. Para kazanamayan esnaf 
ayakta kalamaz, dükkanını açık 
tutamaz. Bu noktadan yol çıktık ve 
internet satış pastasından küçük 
esnafımızın da pay alabilmesi için 
bu uygulamayı hayata geçirdik. İşin 
teknik tarafı tamam, projeyi sizlerle 
birlikte geliştireceğiz. Antalya Esnaf 
ve Sanatkarlar Odaları Birliğimiz 
ve Birliğe bağlı Esnaf Odalarımız ile 
birlikte hareket edeceğiz. Esnafım 

‘Konyaaltı Esnafım’ 
uygulaması tanıtıldı

Konyaaltı Belediye 
Başkanı Semih 

Esen, AESOB 
Başkanı Adlıhan 

Dere, Birlik Yönetim, 
Denetim, Disiplin 

Kurulu Üyelerinin 
katılımlarıyla Antalya 
Esnaf ve Sanatkarlar 

Odaları Birliği’nde 
gerçekleştirilen 

toplantıda Konyaaltı 
Esnafım uygulaması 

tanıtıldı

uygulamasında zincir marketler ve 
zincir restoranlar yer almayacak 
yalnızca Konyaaltı’nda ruhsatı bulu-
nan küçük esnaf ve sanatkarlarımız 
yer alacak ve gerçek esnaflık yapan, 
sabah dükkanını açıp akşam kapa-
tan esnaflarımız yer alacak.  Sipariş 
yöntemiyle alışverişin oldukça 
yaygınlaştığı, insanların neredeyse 
bir simidi bile internet üzerinden 
sipariş verdiği bir noktaya geldik. İn-
ternetten yapılan alışveriş, mahalle 
ve sokaklardaki esnafımızı olumsuz 
etkiledi. Esnafımızla bunun nasıl 
telafi edeceğimize yönelik istişare-
ler sonrasında esnafın tek tek kendi 
çabasıyla değil, bütüncül uygulama 
ile etkin olacağımız düşüncesiyle 
bu çalışmayı yaptık. Birinci etapta 
ilçemizdeki 1947 esnafın tespitini 
yaptıktan sonra onlarla görüşmeler 
yaptık. Esnafın iletişim bilgileri, yol 
tarifleri, varsa internet sitelerini 
uygulamaya yükledik. İkinci etapta 
da 1947 esnafın satış yaptığı ürün-
leri fotoğraflarıyla sisteme yüklen-
diği ve sistem üzerinden sipariş 
verebildiği güncellemeler olacak. 
Belediyemiz ya da bir şirket esna-
fımızdan herhangi bir komisyon 
talep edemeyecek. Esnafımız ücret 

ödemeden internet üzerinden satış 
yapabilme imkanına kavuşacak. 
Sadece ekonomik kaygılarla değil 
bölgenin sosyal dokusuna da etki 
edecek güzel bir uygulama ilçemiz-
de olacak. Hem vatandaşlarımızın 
hem de esnaflarımızın bu uygu-
lamadan çok memnun olacağına 
inanıyorum.” dedi.
Toplantıda Esnaf Odası Başkan-
ları da görüşlerini sundu. Antalya 
Pazarcılar Odası Başkanı İsmail Öz, 
“30 yıldır oda başkanlığı yapıyorum. 
Böyle bir projeyi ilk kez gördük. 
Çok teşekkür ediyoruz. Bizlere çok 

yararı olacak” dedi.
Antalya Fotoğrafçılar, Kırtasiyeciler 
ve Kitapçılar Odası Başkanı Meh-
met Bayrak ise “Özellikle kırtasiye 
esnafı olarak sizlere teşekkür 
ediyoruz. Bizler zaten zincir market 
ve internet sitelerinin en büyük 
mağdurlarıyız. Bizim için çok önem-
li, esnafımız sabırsızlıkla projeyi 
bekliyor” diye konuştu. 
Antalya Börekçiler, Yufkacılar, Etli 
Pideciler, Kafeterya, Kafe-Barlar 
Odası Başkanı Hüseyin Şimşek de 
“Küçük esnaf için çok iyi oldu. Size 
çok teşekkür ediyoruz” dedi.
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M
illi Eğitim Bakanlığı 
Mesleki ve Teknik Eği-
tim Genel Müdürlüğü 
İşyeri Tabanlı Mesleki 

Eğitim Daire Başkanı Süleyman 
Akgül başkanlığında gerçekleştiri-
len toplantıya; İl Milli Eğitim Mü-
dürü Hüseyin Er, Antalya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı 
Adlıhan Dere, Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Davut Çetin, 
AESOB Başkanvekili Mehmet Ali 
Gülaçtı, Antalya Kuaförler Odası 
Başkanı Tolgahan Demir, Antalya 
Marangozlar Odası Başkanı Kemal 
Evyapan, Antalya Oto Tamirciler 
Odası Başkanı Ünver Dağlar, An-
talya Elektrikçiler Odası Başkanı 
Yusuf Erdemir ile Antalya Merkez 
ve İlçelerde bulunan Mesleki Eğitim 
Merkezleri ile bünyesinde Mesleki 
Eğitim Merkezi Programı uygulayan 
23 okul müdürü katıldı.
İşyeri Tabanlı Mesleki Eğitim Daire 
Başkanı Süleyman Akgül, Cumhur-
başkanı tarafından 2021 yılının Ahi 

Evran yılı olarak kabul edildiğini 
ayrıca Milli Eğitim Bakanlığı 2023 
Vizyonu kapsamında Mesleki ve 
Teknik Eğitimle ilgili değişiklik ve 
yenilik çalışmalarının devam ettiği-
ni, Bakanlığın Mesleki ve Teknik Eği-
tim Genel Müdürlüğü Projesi olan 
Mesleki Eğitimi Tanıtma ve Yaygın-
laştırma Projesinin (METYAP) Şubat 
2021 tarihinde başladığını belirtti. 
Projenin paydaşlarının; Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
ve Türkiye Esnaf ve Sanatkârları 
Konfederasyonu (TESK) olduğunu, 
Projenin Amacının; Mesleki Eğitim 
Merkezi Programının Tanıtımı Yo-
luyla İşletmelerin Nitelikli İş Gücü 
İhtiyacının Karşılanmasının yanın-
da ulusal ve uluslararası mesleki 
yeterliliğe, mesleki değerlere sahip, 
yenilikçi, girişimci, üretken, ekono-
miye değer katan nitelikli ve eğitim-
li elamanları yetiştirmek olduğunu 
be nedenle 2016 yılında yayınlanan 
6764 sayılı kanunla,  Mesleki Eğitim 
ile ilgili olarak bir çok yeniliğin 

gerçekleştirildiğini özellikle Mesleki 
Eğitim Merkezlerinde eğitim gören 
öğrenci sayısının yaklaşık 152 bin 
olduğunu söyledi.  
Antalya İl Milli Eğitim Müdürü 
Hüseyin Er, Cumhurbaşkanı tara-
fından açıklanan ve Milli Eğitim Ba-
kanı tarafından çalışmaları yoğun 
şekilde devam eden 2023 Eğitim 
Vizyonu Çerçevesinde Mesleki ve 
Teknik Eğitim ile ilgili yapılan ça-
lışmalar ışığında Antalya ili olarak; 
daha önceki yapılan çalışmaları 
devam ettirmek ve yeni projeler 
sunmak amacıyla yoğun bir şekilde 
çalışmaya devam ettiklerini belirtti. 
Mesleki Eğitim Merkezleri ile ilgili 
olarak birçok değişikliğin yapıldığı-
nı ve bunlardan en önemlilerinin 
Mesleki Eğitim Merkezlerine öğren-
ci kayıtlarının 12 ay boyunca yapıl-
dığını, Eğitim süresince öğrencinin 
SGK (İş kazası ve meslek hastalığı 
ile Genel Sağlık Sigortası) primleri 
devlet tarafından karşılandığını 
belirtti. Lise mezunu olmak isteyen 

Mesleki Eğitim Merkezi mezunla-
rının Lise mezunu olabilmelerinin 
sağlanması için Diploma program-
larının düzenlenerek Üniversiteye 
geçişlerinin sağlandığını ve eğiti-
min kalitesi ile katılımın artmasını 
sağladıklarını belirten Antalya İl 
Milli Eğitim Müdürü Hüseyin Er, 
il genelinde 11 adet olan Mesleki 
Eğitim Merkezlerinin sayısının 23’e 
çıkarıldığını ve METYAP kapsamın-
da yapılacak olan çalışmalar ile ilgili 
olarak Antalya olarak farkındalık 
oluşturacaklarını söyledi.
Toplantıda konuşmalarını gerçek-
leştiren Antalya Esnaf ve Sanatkar-
lar Odaları Birliği Başkanı Adlıhan 
Dere, “Ülkemizin refah toplumu 
olması yolunda sermaye, üretim ve 
insan kaynağının en önemli unsur 
olduğunu, doğru ve yerinde bir 
planlamayla başarıyı yakalanacağı-
mızı hepimiz bilmekteyiz. Gelişmiş 
ülkeler sınıfına dahil olmamızda, 
üretim için yetişmiş insan kay-
nağını en önemli ihtiyaçtır. Ülke 
olarak avantajımız ise, genç bir 
nüfusa sahip olmamızdır. Burada 
en önemli konu bu genç nüfusun 
gerekli ve ihtiyaç doğrultusunda 
eğitilerek üretim mekanizması 
içinde yerlerinin almasını sağlaya-

bilmektir. Mesleki eğitimde gelişmiş 
ülkelerin yakaladığı oranlara henüz 
ulaşamasak da, hissedilir bir başa-
rıyı yakalamış durumdayız. Milli 
Eğitim Bakanlığımızın son yıllarda 
mesleki eğitimde yaptığı yenilikler 
ve çağdaş yaklaşımlar ile istenilen 
seviyeye ulaşabileceğimizi göre-
bilmekteyiz. İşte bunlardan biride 
Mesleki Eğitim Merkezleriyle ilgili 
yapılan çalışmalardır.” dedi.  
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Mes-
leki Eğitimi Tanıtma ve Yaygınlaştır-
ma Projesi (METYAP) kapsamında 
son yıllarda Antalya’da Mesleki 
Eğitim Merkezleri ile ilgili olarak ya-
pılan tüm çalışmaları Antalya Esnaf 
ve Sanatkarlar Odaları Birliği olarak 
memnuniyetle takip ettiklerini 
aktararak, “İlimizin tüm sektörlerin-
de ihtiyaç duyduğu aranan meslek 
adamlarının alacakları teorik ve 
uygulamalı mesleki eğitimle bu 
işi gerçekleştirebilecekleri görül-
müştür. Özellikle son yıllarda Milli 
Eğitim Bakanlığı’nın yapmış olduğu 
mesleki eğitimlerle ilgili olarak 
ilimiz lokomotif görevi görmüştür. 
Antalya berber ve kuaförlerinin 
alanda yapmış oldukları çalışma-
larla ilgili olarak ilimizde yapılan 
çalıştay sonucundaki öneriler Mes-

leki Eğitim Genel Müdürlüğü İşyeri 
Tabanlı Eğitim Daire Başkanlığı’na 
rapor sunularak çalışmalar ivme 
kazanmıştır. Daha sonra bizzat şah-
sımca Daire Başkanlığımıza yapmış 
olduğum ziyaretler ve görüşmeler 
sonucunda yapılan gelişmeleri 
takip ettiğimi bildirerek, daha önce 
de olduğu gibi bugünden sonra da 
Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Oda-
ları Birliği Başkanı olarak mesleki 
eğitimlerle ilgili yapılacak olan tüm 
çalışmalara katkı ve destek olmayı 
sürdüreceğimizi bir kez daha ifade 
etmek istiyorum.” dedi. 
Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Davut Çetin, mesleki eğiti-
me ATSO olarak çok önem verdik-
lerini, Sanayi 4.0’ın ve üst düzey 
teknolojinin sonucunda Mesleki 
Eğitimin kalitesinin yükseltilmesi 
gerektiğini, eğitimli Kalfaların ve 
Ustaların sanayinin vazgeçilme-
zi olacağını söyleyerek, Meslek 
Liselerinin Mobilya ve Metal İşleri 
bölümlerinde öğrencilerin atölye 
uygulamalarında hala sıra-masa 
imalatı yaptıklarını bunun yerine 
daha kaliteli ürün portföyü geniş 
olan çalışmalar olması gerektiğini, 
ATSO olarak,Antalya Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi’ne hamilik 
yaptıklarını ve proje okulu olması-
na katkı verdiklerini ifade etti.
Toplantıya katılan Esnaf Odası 
Başkanları soru-cevap bölümünde, 
çıraklara yönelik gerçekleştirilen 
eğitimlerin teknik alanlarda yo-
ğunlaştırılması gerektiğini, mesleki 
eğitimlerle sektörün ihtiyaç duy-
duğu yetişmiş eleman ihtiyacının 
karşılanabileceğini ifade ettiler. 

Mesleki Eğitimi Tanıtma 
ve Yaygınlaştırma projesi 

Tanıtım Toplantısı  yapıldı

Mesleki Eğitimi Tanıtma ve Yaygınlaştırma Projesinin (METYAP) Antalya 
Tanıtım ve Bilgilendirme toplantısı 26 Mart Cuma günü Antalya Sanayi ve 

Ticaret Odası Atatürk konferans salonunda gerçekleştirildi
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B
ölgedeki çalışmaları ve 
sorunları yakından takip 
etmek amacıyla Vali Ersin 
Yazıcı, Manavgat’ta Esnaf 

Odaları Başkanlarıyla üç saati aşkın 
süren toplantıda bir araya geldi. 
Turizm sezonu öncesi bölgedeki 
sorunların ve çalışmaların konuşul-
duğu toplantıya Vali Ersin Yazıcı’nın 
yanı sıra; Milletvekili İbrahim Aydın, 
Manavgat Kaymakamı Dr. Mustafa 
Yiğit, Manavgat Belediye Şükrü 
Sözen, AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Serik Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Recep Savaş, Serik 
Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası 
Başkanı Sedat Karagöz, Serik Semt 
Pazarcılar ve Tuhafiyeciler Esnaf 
Odası Başkanı Mevlüt Akıllı, Ma-
navgat Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Hasan Özcan, Manavgat 
Sabit ve Seyyar Pazarcılar Esnaf 
Odası Başkanı Sami Dursun Doğan, 
Manavgat Şoförler, Nakliyeciler, Oto-
mobilciler, Minibüsçüler ve Otobüs-
çüler Esnaf Odası Başkanı Mehmet 

Ünal, Manavgat Bakkallar Bayiler 
ve Büfeciler Esnaf Odası Başkanı 
Abdullah Akça, Manavgat Servis 
Aracı İşletmecileri Esnaf Odası Baş-
kanı Mustafa Aydın, Akseki Esnaf ve 
Sanatkarlar Şoförler Odası Başkanı 
Ömer Faruk Yılmaz ile Gündoğmuş 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı 
Sultan Çetin katıldı.
Vali Yazıcı, toplantıya katılan Esnaf 
Odası Başkanlarıyla tek tek sohbet 
ederek esnafın talep ve beklenti-
lerini dinledi. Sorunların çözümü 
noktasında görüş alışverişinde 
bulunuldu. Toplantıya katılan oda 
başkanları, pandemi döneminde 
yaşadıkları sıkıntıları ve bölge 
sorunlarını dile getirerek bu sıkıntı-
ların giderilmesi için çözüm istedik-
lerini ilettiler.
VATANDAŞLA SÜREKLİ TEMAS 
HALİNDESİNİZ
Özellikle küçük esnafın vatandaş-
la sürekli temas halinde olarak 
bölgenin sorunlarını, sıkıntılarını 
ve beklentilerini en iyi bilen kesim 

olduğunu belirten Vali Yazıcı; “Siz 
değerli esnaf arkadaşlarımızla 
sohbet etmek, çözüm üretmek ve 
sizleri dinlemek için buradayım. 
Sezon öncesi bölgedeki sorunla-
rı birlikte ele alarak çözmek için 
buradayım. Şehrimizde ne oluyor 
ne bitiyor, insanlarımızın dertleri 
sıkıntıları, ihtiyaç ve taleplerinin ne 
olduğunu en iyi vatandaşlarımızla 
temas halindeki siz esnaflarımız 
bilirsiniz.  Bu sebeple şehrin aynası 
olan siz esnaflarımızın fikirleri ve 
görüşleri benim için çok değerli.” 
ifadelerini kullandı.
21 Bine Yakın Esnaf Temsil Ediliyor
Vali Ersin Yazıcı’nın 22 Haziran’da 
göreve başladığından bu yana her 
türlü sıkıntılarında yanında olduğu-
nu belirten AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere; “Bugün Manavgat’ta esnafın 
hamisi, Antalya Valimiz Sayın Ersin 
Yazıcı ile birlikte olmaktan çok 
mutluyuz. Manavgat’ta 5, Serik’te 3, 
Gündoğmuş’ta 1, Akseki’de 1 toplam 
21 bine yakın esnafımızı temsil 

Vali Yazıcı, sezon öncesi esnaf 
odalarının sorunlarını dinledi

Vali Ersin Yazıcı, Manavgat’ta düzenlenen akşam yemeğinde, Manavgat, 
Serik, Akseki ve Gündoğmuş Esnaf Odaları Başkanlarıyla bir araya geldi. 

Toplantıda bölge esnafının sorunlarını dinleyen Vali Yazıcı, pandemi 
sürecinde en büyük zararı esnafların gördüğünü ve yine bu süreçten 

şehir paydaşları olarak el ele verip birlikte çıkacaklarını dile getirdi

eden başkanımızla bir araya geldik. 
Toplantıyla birlikte pandemi süre-
cinde yaşanan sorunların, sıkıntı-
ları aktarma fırsatı bulduk. Bize bu 
fırsatı sunan Sayın Valimize şükran-
larımızı sunuyoruz. Beşincisini ger-
çekleştirdiğimiz bu toplantılarımızı 
merkezdeki oda başkanlarımızla da 
devam ettireceğiz.” dedi.
ESNAfLARIMIZIN 
SORuNLARINI YERİNDE 
İNCELEYEN BİR VALİMİZ VAR
Esnafların sorunlarının bölgele-

re göre yerinde incelenmesinin 
çözüm aşamasında çok değerli 
olduğunun altını çizen AESOB 
Başkanı Adlıhan Dere; “Bugün Sayın 
Valimiz Başkanlığında beşincisini 
düzenlediğimiz oda başkanları 
buluşmasında Manavgat ilçemizde 
toplandık. Çok teşekkür ediyoruz. 
Bugünkü toplantıyla birlikte batı ve 
doğu ilçelerinde toplantı yapıldı. 22 
Haziranda göreve başladığınızdan 
bu zamana Antalya esnafı olarak 
çok şanslıyız. Her zaman yanımız-

dasınız. Esnaf dostusunuz. Bölge 
esnafımızın sorunlarını yerinde 
gidip inceleyerek dinlemeniz bizim 
için çok değerli. Bizlerin ihtiyaç ve 
taleplerini dinlemek için zaman 
ayırdınız. Ben tekrar hem kendi 
adıma hem de oda başkanı arkadaş-
larım adına teşekkürlerimi sunuyo-
rum.” şeklinde konuştu.
pANDEMİ SÜRECİNDE 
ESNAfIMIZ BÜYÜK YARALAR 
ALDI
Turizmden dolayı Antalya’nın bu 
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zorlu süreçte ayrı bir öneme sahip 
olduğunu dile getiren Vali Yazıcı; 
“Burası bir turizm şehri. Turizm, 
şehrin ekonomisinin ana omurgası. 
Bu yüzden atacağınız her adım 
buna uygun gerçekleşmeli. Pande-
mi bütün ayarlarımızı ve planları-
mızı bozdu. Pandemi sağlığımızı 
bozdu, ekonomimizi bozdu, psiko-
lojimizi bozdu, sosyolojimizi bozdu. 
Baktığımız zaman toplumdaki 
bireyler olarak bu saydığım etken-
lerden en az birisinden hepimiz 
payımızı aldık. Özellikle bu süreçte 
esnafımız ekonomik olarak büyük 
yaralar aldı. Üretim kısmı, sanayi-
miz ve tarım, pandemi dönemine 
rağmen iyi durumda. Ama sizin 
gibi hizmet üreten esnaf arkadaş-
larımız bu süreçte gıda hariç çok 
zorlandı. Ama bu zorluktan da yine 
hep birlikte beraber çıkacağız.” diye 
konuştu.
ANTALYALILAR OLARAK 
KuRALLARA HARfİYEN 
uYALIM

Vaka sayısı olarak turuncu risk 
gurubunda yer aldıklarını ve sezon 
öncesi bunu aşağı çekmek istedik-
lerini belirten Vali Yazıcı; “Virüs tüm 
Türkiye’de olduğu gibi bizde de yük-
selişte. Buradan bütün hemşerileri-
me ve esnaf arkadaşlarıma kuralları 
harfiyen uygulamalarını rica edi-
yorum. Antalya’mız özel bir şehir. 
Turizmden dolayı ayrı bir öneme 
sahip. Ülkemizin turizm gelirlerinin 
üçte biri bu şehirden sağlanmakta. 
Antalya’mız turizmi, tarımı ve sana-
yisi ile ülkemize büyük katkı sunan 
bir şehir. Bu kapsamda da ağır bir 
sorumluluğumuz var. Dolayısıyla 
kurallara harfiyen uymamız lazım. 
Önce ülkemiz sonra şehrimiz için 
dikkatli olmalıyız. Bu zor durumdan 
çıkışı da şehir paydaşları olarak 
birlikte ele ele vererek başaracağız. 
pANDEMİ uZADIKÇA 
KuRALLARA uYuM AZALDI
Bir yılı aşkın bir süredir devam 
eden pandeminin herkesi yordu-
ğunu söyleyen Vali Yazıcı; “Bir yıl 

uzun bir süreç. Denetim yapan da, 
evde bekleyen vatandaşlarımız da, 
esnafımız da bu süreçte psikolojik, 
sosyolojik, ekonomik olarak yorul-
du. Süreç, şuan itibariyle başladığı 
dönemden daha zor geçmekte. Pan-
demide süre uzadıkça tahammül 
edilemez hale geldi. Pandeminin 
başında, ilk 3- 4 ay vatandaşlarımız 
dişini sıktı kurallara uydu. Ancak 
Eylül’den sonra süreci yönetmek 
gerçekten çok zor oldu. Hem eko-
nomik hem sosyal anlamda çok 
zorlaştı. Eylül’den bu yana birde 
sezonun bitişiyle burada işler iyice 
zora girdi. Turizm sezonuna girer-
ken biraz daha dişimizi sıkarak vaka 
sayılarını düşüreceğiz.” dedi.
KENDİ KENDİMİZİN 
DENETİMİNİ YApALIM
Pandemi sürecinde 7 den 77’ye 
herkes için zorlu bir süreç olduğunu 
belirten Vali Yazıcı; “Pandeminin 
neredeyse olumsuz etkilemediği 
bir kimse yok. Çalışan annelerimiz 
kreşlerin kapanmasıyla büyük zor-

luklar yaşadı. Bu süreci yine birbiri-
mize destek olarak inşallah en kısa 
sürede atlatacağız. En büyük görev 
esnaf ve vatandaşlarımıza düşüyor. 
Biz kolluk kuvvetlerimizle denetim 
yapalım ama bir yere kadar. Bu 
sebepten dolayı kendi kendimizi 
denetleyen bir mekanizmamız 
olması lazım. Denetim konusunda 
hep birlikte hareket edersek başarı-
ya ulaşırız.” şeklinde konuştu.
Dertleriniz Sıkıntılarınız İçin Bura-
dayım
Kendisinin de bir esnaf çocuğu ola-
rak dertlerini en iyi anlayabilecek 
kişilerden biri olduğunu ifade eden 
Vali Yazıcı; “Dertleriniz, sıkıntılarınız 
için elimden geleni daima yapmaya 
gayret edeceğim. Bende bir esnaf 
çocuğuyum. Sizi en iyi anlayan kişi-
lerden biriyim. Esnaf ve sanatkârlar 
toplumun direğidir. Esnafımızın 
daima yanındayım. Şehrin dertle-
riyle dertlenmek için buradayım. 
Sıkıntıları, sorunları birlikte çözece-
ğiz.” dedi.
Toplantı sonunda Antalya’nın 
vaka sayılarının gelecek misafirler 
açısından önemli olduğuna dikkat 
çeken Vali Yazıcı, 1 Mart kontrollü 
normalleşme dönemiyle birlikte 
belirlenen tedbirlere uyulmasının 
sezon öncesi çok önemli olduğunu 
vurguladı. 
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A
ntalya’nın önemli sanayi 
sitelerinden biri olan Eski 
Sanayi Sitesini ziyaret 
eden Vali Ersin Yazıcı, 

çalışanlarla sohbet edip üretim faa-
liyetleri, sektörün sorunları, pande-
minin sektörler üzerinde etkisi ve 
ürünler hakkında bilgi aldı. Ziya-
rette Vali Ersin Yazıcı’ya, İl Emniyet 
Müdürü Mehmet Murat Ulucan va 
AESOB Başkan Adlıhan Dere eşlik 
etti. Vali Yazıcı Eski Sanayi Sitesin-
deki temaslarında sırasıyla; Antalya 
Mobilyacılar ve Lakeciler Odası Baş-
kanı İbrahim Kılıç’ın Gözde Mobilya 
dükkanını, AESOB Başkan Vekili 
ve Antalya Motosiklet, Bisiklet Oto 
Lastik Tamircileri ve Oto Yıkamacı-
ları Odası Başkanı Bayram Dal’ın Ak-
deniz Lastik dükkanını ve Antalya 
Oto Kaportacılar, Oto Boyacılar, Oto 
Döşemeciler Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Mehmet Ali Kaya’nın 
Kaya Oto Servis dükkanını ziyaret 
etti.
Otomotiv, mobilya ve tekstil ürünle-
rine yönelik hizmet sunan firmaları 
ziyaret eden Vali Yazıcı, esnafın 
sorunlarını ve taleplerini dinledi. 
Her zaman esnafın yanında oldu-
ğunu belirten Vali Yazıcı, sorun ve 
taleplerin çözümü noktasında çalış-
malara devam edeceklerini belirtti. 

Vali Yazıcı; “Esnafımız bizler için çok 
değerli. Bu pandemi sürecinde en 
büyük sıkıntıyı esnaflarımız yaşadı. 
Her hafta esnaflarımızı ziyaret edip 
sorunlarını ve sıkıntılarını yerinde 
incelemeye çalışıyorum. Bundan 

sonrada her hafta esnafımızın ya-
nında olmaya, sorunlarını yerinde 
görüp çözüm üretmeye çalışaca-
ğım.” dedi.
Son ziyaretini Eski Sanayi Sitesin-
de faaliyet gösteren Özler Tekstil 
Ticaret Sanayi Firmasına yapan Vali 
Yazıcı, firma sahibi Çetin Özler’den 
bilgi aldı. Eski Sanayi Sitesindeki 
çalışanlarla sohbetin ardından 
Vali Yazıcı esnaflara hayırlı ve bol 
kazançlı günler dileyerek siteden 
ayrıldı.

Vali Ersin Yazıcı ve AESOB 
Başkanı Adlıhan Dere, Eski 
Sanayi Sitesi’ni ziyaret etti

Vali Ersin Yazıcı 
ve AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Eski 

Sanayi Sitesi’ni ziyaret 
ederek site esnafıyla 

bir araya geldi. Her 
hafta esnafı ziyaret 
edip sıkıntılarını ve 

sorunlarını dinlemeye 
çalıştığını belirten 
Vali Yazıcı, şehrin 

ekonomisine büyük 
katkı sunan esnafların 

daima yanında 
olduğunu dile getirdi

V
ali Ersin Yazıcı, Antalya 
Esnaf Odaları Başkanları 
ile  bir araya geldi. Toplan-
tıya Vali Yazıcı’nın yanı 

sıra; Antalya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği Başkanı Adlıhan 
Dere, Antalya Elektrikçiler Esnaf ve 
Sanatkârlar Odası Başkanı Yusuf 
Erdemir, Antalya Berberler Esnaf ve 
Sanatkârlar Odası Başkanı Yüksel 
Uzun, Antalya Fotoğrafçılar Kır-
tasiyeciler ve Kitapçılar Esnaf ve 
Sanatkârlar Odası Başkanı Meh-
met Bayrak, Antalya Kuaförler ve 
Manikürcüler Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası Başkanı Tolgahan Demir, 
Antalya Medeni Eşya Sanatkârları 
Esnaf Odası Başkanı Mehmet Ali 
Gülaçtı, Antalya Marangozlar Esnaf 
ve Sanatkârlar Odası Başkanı Kemal 
Evyapan, Antalya Mobilyacılar ve 
Lakeciler Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
sı Başkanı İbrahim Kılıç, Antalya 
Oto Tamirciler Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası Başkanı Ünver Dağlar ve An-
talya Elektronikçiler Radyo ve TV 
Tamircileri ve Malzeme Satıcıları 

Esnafımızın sorunlarını 
birlikte çözeceğiz

Vali Ersin Yazıcı, 
Antalya Esnaf Odaları 

Başkanlarıyla bir 
araya gelmeye devam 
ediyor. Bölge esnafının 

taleplerini ve sıkıntılarını 
değerlendirmek için 
toplantılara devam 

eden Vali Yazıcı, 
“Sorunları birlikte 

konuşalım, tartışalım. 
Birlikte hareket ederek 
sorunları ve sıkıntıları 

çözebileceğimize 
inanıyorum” dedi

Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı 
Metin Süngün katıldı.
Pandemi döneminin özellikle 
bölge esnafı için zorlu geçtiğini ve 
esnafın bu dönemde çok sıkın-
tı çektiğini aktaran Vali Yazıcı, 
birliktelik ruhuyla birçok sorunun 
üstesinden gelebileceklerini ifade 
etti. Pandemi dönemindeki sıkın-
tılarının giderilmesi noktasında 
çözüm önerilerini ileten Esnaf 
Odası Başkanlarıyla tek tek sohbet 
eden Vali Yazıcı, bu zorlu süreçte 
ve sonrasında esnafın her daim 
yanında olduğunu belirtti.
Önümüzdeki sürecin turizm ve 
ülkemiz için önemli olduğunu 
dile getiren Vali Yazıcı; “İnşallah 
önümüzdeki birkaç ay içerisinde 
aşılamayı büyük oranda gerçek-
leştireceğiz. Bu beladan kurtulmak 
için aşılama şart. Aşılama sonrası 
ülke olarak hep birlikte rahat bir 
nefes alacağız. Ülke olarak tek 
başına bizim aşılama yapmamız 
bir şey ifade etmiyor. Biz dünyadan 
kopuk yaşamıyoruz. Tüm dünyada 
aşılamanın hızlı bir şekilde ger-
çekleşmesi lazım. Özellikle yakın 

çevremizdeki ülkelerde bu bela-
dan kurtulmak için aşılama hızlı 
bir şekilde gerçekleştirilmeli. Bu 
süreçte çok zorlandık, çok sıkıntı-
dayız. Özellikle sizler sıkıntıdasınız. 
Bunun farkındayız. Ama sağlıktan 
önemli bir şey yok. Her şeyin başı 
sağlık.” diye konuştu.
Vali Yazıcı’nın göreve başladığın-
dan bu yana kendileriyle birçok 
program gerçekleştirdiğini belir-
ten Antalya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası Başkanı Adlıhan Dere; “Sayın 
Valimizin göreve başladığından 
bu yana oda başkanlarıyla yapmış 
olduğu 7’nci toplantı. Toplamda da 
14 tane program gerçekleştirdik. 9 
ay gibi kısa bir süre olmasına rağ-
men bize göstermiş ilgiden dolayı 
çok teşekkür ederiz. Esnafımızın 
dertleriyle dertlenen, esnaf dostu 
bir Valimiz var. Ne zaman sıkıntı-
larımızı ilettiysek hep yanımızda. 
Böyle bir Vali ile çalışmaktan son 
derece mutluyuz. Bizlerin sorunla-
rını ve taleplerini dinlediğiniz için 
Oda başkanlarımız ve yaklaşık 90 
bin esnaf ve sanatkâr adına şükran-
larımı sunuyorum” dedi.
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V
ali Ersin Yazıcı, turizm 
sezonu öncesinin ve pan-
demi döneminin değer-
lendirildiği Antalya Esnaf 

Odaları Başkanlarıyla bir araya 
geldi. Toplantıya Vali Yazıcı’nın yanı 
sıra; Antalya Esnaf Odaları Başkanı 
ve Antalya Gazete Bayi Büfeciler 
Kantinciler Kuruyemiş İmalatı ve 
Ticareti Esnaf Odası Başkanı Adlı-
han Dere, Antalya Börekçiler Yufka-
cılar ve Kadayıfçılar Etli Pideciler 
Kafeteryacılar Kafe Barlar Esnaf 
Odası Başkanı Hüseyin Şimşek, An-
talya Çiçekçiler Esnaf Odası Başkanı 
Alim Uysal, Antalya Fırıncılar Esnaf 
Odası Başkanı Mustafa İnce, Antal-
ya Kuyumcular Esnaf Odası Başka-
nı Ali Çiçek, Antalya Lokantacılar 
Kebapçılar Aşçılar ve Köfteciler 
Esnaf Odası Başkanı Yasin Tekde-
mir, Antalya Pastacılar Esnaf Odası 
Başkanı Kerim Üre, Antalya Otelci-
ler Pansiyoncular Camcılar Rek-
lamcılar ve Matbaacılar Esnaf Odası 
Başkanı Özcan Sucu, Antalya Servis 
Araçları İşletmecileri Esnaf Odası 
Başkanı Süleyman Şahin, Antalya 
Seyyar ve Sabit Sebze Meyveciler 
Esnaf Odası Başkanı Bülent Kaplan 
ve Antalya Terziler Yorgancılar 

Kuru Temizlemeciler Esnaf Odası 
Başkanı Ömer Duran katıldı.
Esnafın talep ve sıkıntılarını dinle-
mek için bu toplantıya katıldığını 
belirten Vali Yazıcı, toplantıya 
katılan Esnaf Odası Başkanlarıyla 
tek tek sohbet ederek çözüm öne-
rileri hakkında istişarede bulundu. 
Toplantıya katılan oda başkanları 
bu tür organizasyonların kendileri 
için değerli olduğunu dile getirerek, 
pandemi dönemindeki sıkıntıları-
nın giderilmesi noktasında çözüm 
önerilerini ilettiler.
SORuNLARINIZI DİNLEMEK 
İÇİN BuRADAYIM
Mesleğinde 29’uncu yılını geride 
bıraktığını ve bu süreçte daima 
esnafın gözlemlerini önemsediğini 
belirten Vali Yazıcı; “Sorunlarınızı ve 
dertlerinizi dinlemek için burada-
yım. Şehrin nabzını, ne olup bitti-
ğini kısacası şehrin fotoğrafını en 
iyi çeken kişilerin siz esnaflarımız 
olduğunu düşünüyorum. Benim 
için söyledikleriniz çok önemli. 
Özellikle küçük esnafımız işi gereği 
vatandaşla çokça temas halinde. 
Bütün insanlara temas etme gibi 
bir gücümüz yok. Böyle oluncada 
yönettiğimiz bölgede neler olup  

bittiğini en iyi sizlerden dinleyip 
öğreniyoruz. Gazipaşada ne olup 
bittiğini oradaki esnaflarımızı gezdi-
ğimizde, esnafla sohbet ettiğimizde 
sorunu çok daha iyi tespit edebi-
liyoruz. Sizlerle bir arada olmayı 
işimin bir parçası oalarak görüyo-
rum. Bu kültürün içinden gelen 
biriyim. Esnaf çocuğuyum. Şehirde 
ne olup bittiğini sorunlarınızı, sıkın-
tılarınızı tek tek dinlemek istiyo-
rum” şeklinde konuştu. Çağımızda 
artık modern yönetim anlayışıyla 
bütün fikirlerin değerlendirilerek 
ortak akılla yönetim gerçekleştiril-
diğine değinen Vali Yazıcı; “Şehrin 
dinamikleriyle etkileşim kurarak 
şehri yönetmeyi düşünüyorum. 
Kültürümüzde de bu mevcut. Biz 
bu makamlarda vatandaşlarımızın 
mutluluğu için varız. Sizlerle gerçek-
leştirdiğimiz toplantılarla sorunları 
ve aksayan bölgeleri tespit ederek 
daha çözüm odaklı bir anlayışla 
hareket ediyoruz. Şehrin paydaşları 
olan iş adamlarımızı da esnaflarımı-
zı da önemsiyorum. Her ilçemizde 
esnaf ziyareti yaptığım gibi büyük 
işletmelerimizi de ziyaret etmeye 
çalışıyorum. İki buçuk milyonluk 
bir şehrin sesine, esnaf kuruluşları, 

Vali Yazıcı, Esnaf Odaları 
Başkanlarıyla bir araya geldi

Vali Ersin Yazıcı, AESOB Başkanı Adlıhan Dere ve Esnaf Odaları 
Başkanlarıyla bir araya geldi. Esnafın taleplerini ve sıkıntılarını dinleyen 

Vali Yazıcı, çözüm önerileri hakkında değerlendirmelerde bulundu

Ticaret ve Sanayi Odaları, Sivil Top-
lum ve Meslek Örgütleri’yle kulak 
verdiğimi, onlara ulaşabildiğimi 
düşünmekteyim. Pandemi sonra-
sında daha sık bir araya geleceğiz.“ 
ifadelerini kullandı.
DİNAMİK DENETİM MODELİNE 
AĞIRLIK VERİYORuZ
Toplantıdaki sözlerine herkesin  
Berat Kandilini kutlayarak başlayan 
Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Adlıhan Dere; “Antalya-
mızda göreve başladığınız günden 
itibaren oda başkanları buluşması 
kapsamında sizinle beraber 6’ıncı 
toplantımızı gerçekleştiriyoruz. Bu 
konuda size çok teşekkür ediyoruz. 
Sizin yapmış olduğunuz bu çalışma-
lar bizi ziyadesiyle mutlu ve mem-
nun ediyor. Merkezde 37 odamız 
var. 12 oda başkanımız toplantıda 
hazır. Buradaki başkanlarımızın 
temsil ettiği üye sayısı 10 binin 
üzerinde. Toplam üye sayımızda 90 
bine yakın. Tüm üyelerimizi pande-
mi tedbirleri doğrultusunda alınan 
kararlarla ilgili hızlıca bilgilendi-
riyoruz. Kendi içimizde dinamik 
denetim modeline ağırlık vererek 
kendi çatımız altındaki üyelerimizi 
denetliyoruz. Şehrimizin sezon 

öncesi maske – mesafe – temizlik 
kuralına uyması tüm paydaşlar 
açısından önem arz etmekte. Esnaf 
arkadaşlarımız dükkanlarında ge-
rek görsel gerekse fiziksel uyarılara 
son derece dikkat etmekte. İnşallah 
hep birlikte şehrimizi pandemiden 
kurtararak  daha iyi noktalara taşı-
yacağız. Dinlenme gününüz olan 
bu günü bizimle geçirip dertlerimizi 
dinlediğiniz için, her zaman bizlerin 
yanında olduğunuz için, esnafın 
hamisi olduğunuz için sizlere çok 
teşekkür ediyorum. Hoşgeldiniz” 
diye konuştu.

Dinamik denetimler kapsamında 16 
ilçe  gezdiğini ve kurallara uyulması 
noktasında hatırlatmalarda bulun-
duğunu aktaran AESOB Başkanı 
Dere, kurallara uymazsak şehir 
paydaşları ollarak herkesin bundan 
olumsuz etkileneceğini dile getirdi.
EN KÜÇÜK DÜKKANIMIZ BİLE 
İHRACAT YApIYOR
Antalya’nın ülkemiz için özel bir 
şehir olduğunu söyleyen Vali Yazıcı; 
“Şehir olarak ülkemize karşı da bir 
sorumluluğumuz var. En küçük 
dükkanıımız bile iracat yapıyor. 
Döviz geliri sağlıyor. Ülkemizin tu-
rizm gelirlerinin büyük bir bölümü 
bu şehirden sağlanıyor. Bu sebeple 
kurallara uyulması konusunda 
dikkatlerinizi rica ediyorum. Bu 
şehrin esnafı olarak bu bilince sahip 
olduğunuzu düşünüyorum“ dedi.
En büyük ihtiyacın teknik personel 
ve sanatkar yetişmemesi olduğu-
nu belirten Yazıcı; “Eğitim en çok 
önemsediğim konu. Eğitimle yatıp 
eğitimle kalkan bir Valiyim. Gençle-
rimizi mesleklere yönlendirme ko-
nusunda sıkıntılarımız mevcut. Bu 
konuda sizlerinde desteğini alarak 
ortak çalışmalar gerçekleştireceğiz” 
diye koınuştu.
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V
ali Ersin Yazıcı, turizm 
sezonu öncesi hazırlıklar, 
pandemi tedbirleri, esna-
fın sıkıntıları ve önerile-

rinin değerlendirildiği toplantıda 
Antalya Esnaf Odaları Başkanlarıyla 
bir araya geldi. Toplantıya Vali Ya-
zıcı’nın yanı sıra; Antalya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı 
Adlıhan Dere, Antalya Ayakkabı 
İmalatçıları Esnaf Odası Başkanı 
Selahattin Çetin, Antalya Birket, 
Nalburiyeciler, İnşaat Malzemeleri 
ve Harfiyatçılar Esnaf Odası Başka-
nı Mehmet Ümit, Antalya Doğalgaz, 
Sıhhi Tesisatçılar ve Kaloriferciler 
Esnaf Odası Başkanı Saim Çağlayan, 
Antalya Emlakçılar ve İş Takipçileri 
Oto Galericiler Esnaf Odası Başka-
nı Şeref Sağlam, Antalya Kasaplar 
Esnaf Odası Başkanı Osman Yar-
dımcı, Antalya Konfeksiyoncular 
ve Butikçiler Esnaf Odası Başkanı 
Yusuf Kurul, Antalya Mermerciler, 
Karocular, Alçıcılar Esnaf Odası Baş-
kanı Fatih Doruklu, Antalya Şans 
Oyunları ve Milli Piyango Bayileri 
Esnaf Odası Başkanı Sercan Çoba-
noğlu, Antalya Motosiklet, Bisiklet, 
Lastik Tamircileri ve Oto Yıkama-
cıları Esnaf Odası Başkanı Bayram 
Dal, Antalya Otobüsçüler Esnaf 
Odası Başkanı Yasin Arslan, An-
talya Semt Pazarcılar Esnaf Odası 
Başkanı İsmail Öz, Antalya Sütçüler 
Yoğurt ve Dondurma İmalatçıları 
Esnaf Odası Başkanı Bahattin Ekin 

Birlikte şehrimizi daha güzel 
yerlere taşıyacağız

Vali Yazıcı, dinamik denetim 
süreci Kapsamında kafe ve 

restoranları denetledi
Antalya Valisi Ersin Yazıcı, Kepez’deki kafe, restoran ve lokantalarda denetimde 

bulundu. Pandemi sürecinin herkesi olumsuz etkilediğinin altını çizen Vali 
Ersin Yazıcı, bu süreçten hep birlikte kurtulacağımızı belirtti

Vali Ersin Yazıcı, merkezdeki Antalya Esnaf Odaları 
Başkanlarıyla 3’üncü toplantısını gerçekleştirdi. 

Sezon öncesi tüm sektörlerden esnaf başkanlarıyla 
bir araya gelmeye çalıştığını ifade eden Vali Yazıcı; 

“Birlikte ortak akılla şehrimizi daha güzel yerlere 
taşıyacağımıza inanıyorum.” dedi

ve Antalya Şoförler Otomobilciler, 
Kamyoncular Esnaf Odası Başkanı 
Niyazi Özçelik katıldı.
Sezon öncesi tüm sektörlerin tem-
silcileriyle bir araya gelerek sorun-
lara ortak çözüm bulmaya çalıştığı-
nı ifade eden Vali Yazıcı, toplantıya 
katılan Esnaf Odası Başkanlarıyla 
tek tek sohbet ederek esnafın talep 
ve beklentilerini dinledi. Bu zorlu 
süreçten yine birliktelik ruhuyla 
çıkacağımızı belirten Vali Yazıcı, es-
nafın her zaman yanında olduğu-
nu söyledi. Toplantıya katılan oda 
başkanları, pandemi sürecindeki 
sıkıntılarının giderilmesi noktasın-
da çözüm önerilerini ilettiler.
DAHA GÜZEL GÜNLERDE BİR 
ARAYA GELECEĞİZ
Bu zorlu sürecin aşılama çalışmala-
rıyla en kısa sürede sonlandırılaca-
ğını dile getiren Vali Yazıcı; “Pan-
demi nedeniyle sık sık bir araya 
gelememekteyiz. Pandemiden 
sonra inşallah daha güzel konuları 
konuşmak için daha sık bir araya 
geleceğiz. Toplumun nabzını en iyi 

tutan kesim olduğunuzu düşünü-
yorum. Şehirde olup biten her şeyi 
vatandaşlarımızın sıkıntılarını ve 
sorunlarını en iyi sizlerin aktaraca-
ğını düşünüyorum. Sizler mesleği-
niz icabı vatandaşlarımızla en çok 
temas eden kişilersiniz. Hem sizin 
hem de vatandaşlarımızın sorunla-
rını hasbihal etmek için buradayım. 
İnşallah daha güzel günlerde daha 
sık bir araya geleceğiz” dedi.
75 ODA VE 90 BİN ESNAf ADINA 
TEŞEKKÜR EDİYORuM
Antalya’da göreve başladığından 
bu yana Vali Ersin Yazıcı ile birlikte 
birçok program gerçekleştirdikle-
rini dile getiren Antalya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı 
Adlıhan Dere; “Bu zorlu süreçte 
Sayın Valimiz ile çarşıda dinamik 
denetim modeliyle birlikte birçok 
esnaf ziyareti gerçekleştirdik. 
Esnafın hamisi Sayın Ersin Yazı-
cı Valimize bizleri dinlediği için 
esnafın yanında olduğu için 75 oda 
ve 90 bin esnaf adına şükranlarımı 
sunuyorum” diye konuştu.

P
andemi tedbirlerine dikkat 
çekmek için koronavirüs 
dinamik denetimi gerçek-
leştiren Vali Ersin Yazıcı, 

vatandaşların ve özellikle öğren-
cilerin yoğun olarak bulunduğu 
Kültür Mahallesi’ndeki iş yeri ve 
işletmeleri denetledi. Denetime 
Vali Ersin Yazıcı’nın yanı sıra Kepez 
Kaymakamı Nusret Şahin, İl Jandar-
ma Komutanı Tuğgeneral Mustafa 
Başoğlu, İl Emniyet Müdürü Meh-
met Murat Ulucan, İl Sağlık Müdürü 
Ünal Hülür ve Antalya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı 
Adlıhan Dere katıldı. 
Kepez Kültür Mahallesi’ndeki kafe 
ve restoranlardaki oturma düzen-
leri ile çalışanların temizlik kural-
larını denetleyen Vali Yazıcı, yeni 
kısıtlamalar ve ramazan ayı boyun-
ca uygulanacak tedbirler hakkında 
esnaflarla sohbet ederek kurallara 
uyulması konusunda hassasiyete 
dikkat çekti.
Bu İLLETTEN HEp BİRLİKTE 
KuRTuLACAĞIZ
Vali Yazıcı; “Evet, yine hep birlik-
te denetimdeyiz. Ülkemizin her 
bölgesinde farkındalık yaratmak 
adına denetimler devam ediyor. 
Şuan Antalya olarak kırmızı risk 
grubunda yer alıyoruz. Arzumuz 
en kısa zamanda mavi risk grubuna 
geçmek. Esnafımızla hem sohbet 
ettik hem de aldığı tedbirleri ye-
rinde inceledik. Pandemi süreci her-
kesi olumsuz etkiledi. Denetimde 

bulunduğumuz bölgede üniversite 
öğrencilerimizin yoğun olarak ziya-
ret ettikleri yeme – içme yerleri var. 
Üniversitemizin kapalı olması ve 
turizmin çok iyi geçmemesi bölge 
esnafımızı daha da sıkıntıya soktu. 
İnşallah bu illetten hep birlikte ver-
diğimiz mücadele ile kurtulacağız.” 
şeklinde konuştu.
ANTALYA’DA 500 BİN CİVARI 
VATANDAŞIMIZI AŞILADIK
Aşılama çalışmalarının devam etti-
ğini dile getiren Vali Yazıcı; “Bir yan-
dan aşılama çalışmalarımız devam 
ediyor. Her gün aşılanan vatandaşı-
mızın sayısı artıyor. Şimdiye kadar 

Antalya’mızda 500 bin civarında 
vatandaşımızı aşıladık. Esnafımızın 
tedbirler konusunda duyarlılığı 
beni memnun etti. Genel anlamda 
denetlediğimiz işyerlerinde tedbir-
lere uyulduğunu gözlemledik” dedi.
Denetimlerde kafe ve restoranların 
mutfak bölümlerini gezen Vali Ya-
zıcı, maske, mesafe, temizlik kural-
larının öneminden bahsetti. Kafe 
ve restoranların oturma alanlarının 
sosyal mesafe kurallarına uygun-
luğunu denetleyen Yazıcı; “Burada 
amacımız pandemi tedbirlerine 
farkındalık yaratmak. Biliyoruz ki 
yeme içme yerlerimiz ne kadar ku-
rallara dikkat etse de bulaşma riski 
fazla oluyor. Maskemizi çıkardığı-
mız için virüse karşı korumasız ka-
lıyoruz. Turizm kenti olarak dikkatli 
olmalıyız. Sezon yaklaşıyor. Turizm 
burada lokomotif sektör. Antalya 
ekonomisinin can damarı. Bu yüz-
den bulaşma riski olan yerlerde çok 
dikkatli olmalıyız” diye konuştu..
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Başkan Dere Kadınlar Günü’nde 
AESOB personelini unutmadı 

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği’nde 
görev yapan kadın personelin 8 Mart Dünya Kadınlar Günü’nü kutladı
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Kadın Genel Sekreterlere
Kadınlar Günü özel kutlaması

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Odalarda görev yapan kadın genel sekreterlerin 
Dünya Kadınlar Günü’nü kutladı, aileleriyle birlikte sağlıklı ve mutlu bir ömür diledi
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Korkuteli ve Elmalı’da esnaf ve sanatkarlara ziyareti Alanya esnaf ve sanatkarlarına pandemi ziyareti
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Korkuteli ve Elmalı’da Kaymakam 
ve Belediye Başkanlarını ziyaret 
ederek esnaf ve sanatkarların 
Pandemi sürecindeki durumları 
hakkında değerlendirmelerde 
bulundu. İlçelerde bulunan Oda 
Başkanları, Yönetim ve Denetim 
Kurulu Üyeleri ile görüşmeler 
gerçekleştiren AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, ilçelerde esnaf ve 
sanatkarları işyerlerinde ziyaret 
etti, talep ve beklentilerini dinleye-
rek hayırlı işler diledi.    
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Korkuteli Kaymakamı Ömer 
Çimşit, Elmalı Kaymakamı Harun 
Kazez ve Elmalı Belediye Başkanı 
Halil Öztürk’ü, ilçelerde bulunan 
Oda ve Kooperatif Başkanlarıyla 
birlikte ziyaret etti. Elmalı Belediye 
Başkanı Halil Öztürk’e, Pandemi 
sürecinde esnaf ve sanatkarlara 
verdiği destekler için teşekkür 
eden AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, ilçelerde bulunan esnaf oda-
larını da ziyaret ederek oda üyesi 
esnafların durumları hakkında 
görüşmeler gerçekleştirdi. 
Korkuteli Kaymakamından AE-
SOB Başkanına Teşekkür
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Kor-
kuteli Kaymakamı Ömer Çimşit’i, 
Korkuteli Şoförler ve Nakliyeciler 
Esnaf Odası Başkanı Kemal Istık, 
Korkuteli Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Fahrettin Özbek, 
Korkuteli İnşaatçılar Elektrikçiler 
Sıhhi Tesisatçılar ve Doğramacı-
lar Odası Başkanı Hasan Ülkü ile 

birlikte makamında ziyaret ederek 
ilçe esnaflarının Pandemi sürecin-
deki durumu hakkında görüşme 
gerçekleştirdi. 
KORKuTELİ’DE ESNAf 
ODALARINA ZİYARET
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Kor-
kuteli Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Fahrettin Özbek ve Yöne-
tim ile Denetim Kurulu Üyeleri, 
Korkuteli İnşaatçılar Elektrikçiler 
Sıhhi Tesisatçılar ve Doğramacılar 
Odası Başkanı Hasan Ülkü ve Yö-
netim ile Denetim Kurulu Üyeleri, 
Korkuteli Şoförler ve Nakliyeciler 
Esnaf Odası Başkanı Kemal Istık 
ve Yönetim ile Denetim Kurulu 
Üyelerini ziyaret ederek Pande-
mi sürecinde Korkuteli esnaf ve 
sanatkarlarının sorun ve talepleri 
hakkında görüşme gerçekleştirdi. 
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Oda 
ziyaretleri ardından Oda Başkan-
ları ile birlikte Korkuteli esnaf ve 
sanatkarlarını işyerlerinde ziyaret 
ederek talepleri dinledi, hayırlı 
işler diledi.
KAYMAKAM’LA BuLuŞMA
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Elmalı Kaymakamı Harun Kazez’i, 
Elmalı Belediye Başkanı Halil 
Öztürk, Finike Ulaştırma Hizmet-
leri Esnaf Odası Başkanı Ziy a 
Aydemir, Kaş Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Ali Çalışkan, Korku-
teli Şoförler ve Nakliyeciler Esnaf 
Odası Başkanı Kemal Istık, Elmalı 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başka-
nı Hüseyin Aslan, Elmalı Ulaştırma 
Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı 

Arif Kıvrak ile birlikte makamında 
ziyaret etti. Elmalı Kaymakamı 
Harun Kazez, Hıfzıssıhha Kurulu 
Kararları kapsamında ilçe esnaf-
larının sorun yaşamamaları için 
gerekli çalışmaları yaptıklarını 
aktardı.
BAŞKAN’A TEŞEKKÜR 
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Elmalı Belediye Başkanı Halil 
Öztürk’ü de makamında ziyaret 
etti. AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Elmalı Belediye Başkanı 
Halil Öztürk’e Pandemi nedeniyle 
işyerleri kapalı veya açık ayırmak-
sızın Belediye kiracısı esnaflardan 
3 ay boyunca kira alınmaması, 
Pandemi nedeniyle esnaflara gıda 
yardımı yapılması ve Pandemi 
sürecinde esnaf ve sanatkarlara 
verilen destekler dolayısıyla teşek-
kürlerini iletti.
Elmalı Belediye Başkanı Öztürk, 
Başkan Dere’ye ziyaretleri dolayı-
sıyla teşekkür ederek, “Böyle bir 
dönemde bizlerin yanında olarak, 
esnafımızı ziyaret ederek bizleri 
onurlandırdınız. Bu zor dönemi 
birlik içerisinde atlatacağız. Bizler 
her zaman esnafımızın derdiyle 
dertlenmeye çalıştık. Pandemi 
döneminde ve sonrasında her 
zaman esnafımızın yanında 
olacağız. Bundan sonra da aynı 
anlayışla hizmet vermeye devam 
edeceğiz. Elmalı Belediyemiz ve 
esnaflarımız adına sizlere teşek-
kür ediyoruz. Böyle çalışkan bir 
Birlik Başkanımız olduğu için An-
talya adına onur duyuyoruz” dedi.

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Alanya’da faaliyet gösteren Antal-
ya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği’ne bağlı esnaf odalarını zi-
yaret etti. Alanya Belediye Başkanı 
ve Oda Başkanları ile birlikte esnaf 
ve sanatkarları işyerlerinde ziyaret 
eden Dere, dinamik denetim 
modeli kapsamında bilgilendirme 
yaparak hayırlı işler diledi.
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Alanya esnaf odaları ziyaretleri 
kapsamında, Alanyaspor Kulübü 
ve Alanya Kuyumcular, Sarraflar, 
Gümüşçüler Esnaf Odası Başkanı 
Hasan Çavuşoğlu, Alanya Şoförler 
Nakliyeciler Otomobilciler Esnaf 
Odası Başkanı Recep Çalış, Alanya 
Bakkallar Bayiler Büfeciler Esnaf 
ve Sanatkarlar Odası Başkanı 
Velittin Yenialp, Alanya Sabit ve 
Seyyar Pazarcılar ve Manavlar 
Odası Başkanı Hasan Yiğit, Alanya 
Elektrikçiler ve Elektronikçiler Sıh-
hi Tesisatçılar Odası Başkanımız 
İlyas Bayır, Alanya Esnaf ve Sanat-
karlar Odası Başkanı Nuri Demir, 
Alanya Minibüsçüler, Otobüsçüler 
ve Servis Aracı İşletmecileri Odası 
Başkanı Doğan Bacak, Alanya 
Otelciler, Pansiyoncular, Lokanta-
cılar, Kafeteryacılar, Turistik Eşya 
Satıcıları Odası Başkanı Hüseyin 
Değirmenci, Alanya Mobilyacılar, 
Doğramacılar ve Hızarcılar Odası 
Başkanı Hüseyin Alataş, Alanya 
Metal İşleri Demirciler Oto Elekt-
rikçileri Kaportacılar Oto Tamir-
cileri Esnaf Odası Başkanı Kerim 
Taş ve Oda Yönetim ile Denetim 

Kurulu Üyelerini ziyaret etti.
Oda çalışmaları hakkında değer-
lendirmelerde bulunan Başkan 
Dere,  Oda üyesi esnaf ve sanat-
karların genel durumları, pande-
mi sürecinde yaşamış oldukları 
sıkıntılar ile beklentileri hakkında 
görüşmeler gerçekleştirdi. 
BAŞKANLARLA BİRLİKTE 
ESNAf ZİYARETLERİ
Antalya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği Başkanı Adlıhan 
Dere, Alanya Belediye Başkanı 
Adem Murat Yücel ve Alanya Es-
naf Odaları Başkanları ile birlikte 
Alanya’da faaliyet gösteren esnaf 
ve sanatkarları işyerlerinde ziyaret 
etti. AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
1 Mart kademeli normalleşme 
süreci itibariyle Antalya’da riski en 
aza indirmek amacıyla dinamik 
denetim modeli kapsamındaki 
gerekli bilgilendirmeleri yaparak 
esnaf ve sanatkarlara hayırlı işler, 
bereketli kazançlar diledi.
AESOB Başkanı Adlıhan Dere ve 
Alanya Belediye Başkanı Adem 
Murat Yücel, esnafların sorun ve 
taleplerini dinleyerek çözümü 
noktasında değerlendirmelerde 
bulundular. AESOB Başkanı Adlı-
han Dere, Pandeminin sorumlusu-
nun esnaf ve sanatkarlar olma-
dığını belirterek, “Bugün Alanya 
Belediye Başkanımız Adem Murat 
Yücel ve Alanya Oda Başkanları-
mız ile birlikte Alanya esnafları-
mızı işyerlerinde ziyaret ediyoruz. 
1 Mart kademeli normalleşme 
süreci ve dinamik denetim modeli 

kapsamında gerekli bilgilendirme 
ve rehberlik çalışmalarını ger-
çekleştiriyoruz. Denetimlerimiz 
kapsamında esnaf ve sanatkarla-
rımızın Pandemi tedbirlerine tam 
anlamıyla uyduklarını, dükkan-
lara girişte dezenfektan ve ateş 
ölçümü yaptıklarını görüyoruz. 
Esnafımız Pandeminin başladığı 
günden bu yana maske, mesafe 
ve hijyen kurallarına uymaktadır. 
Esnafımız Pandeminin sorumlusu 
olarak gösterilmemelidir. Buradan 
tüm hemşerilerimize hijyen ku-
rallarına uymalarını özellikle rica 
ediyoruz. Kısıtlamaların yeniden 
gelmemesi için hep birlikte müca-
dele etmeliyiz.” dedi.   
Alanya Belediye Başkanı Adem 
Murat Yücel, Covid-19 sürecinde 
faaliyetlerinde aksamalar yaşa-
yan esnaflara birlik ve beraberlik 
içinde bu zor günlerin aşılacağını, 
tedbirli ve özverili davranmaya 
devam edildiği sürece bu küresel 
felaketin kısa sürede sona erece-
ğine inandığını belirterek, “Tüm 
dünya çok zor bir sınavdan geçi-
yor. Memleketimiz bu süreci çok 
başarılı bir şekilde geçiriyor. Ancak 
son dönemde vaka sayılarında da 
artış var. Antalya ve Alanya bazın-
da bu yükselişe ‘Dur’ demek adına 
vatandaşlarımızdan ricamız daha 
çok gayret sarf edelim. Tedbiri asla 
elden bırakmayalım. Maske, me-
safe ve hijyen kurallarına azami 
dikkat gösterelim. Sevdiklerimizin 
güvenliğini riske atmayalım” diye 
konuştu.
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AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Ga-
zipaşa Kaymakam Vekili Aydın 
Abak, Gazipaşa Belediye Başkanı 
Mehmet Ali Yılmaz, Gazipaşa 
Esnaf Odası Başkanı Hasan Ali 
Sönmez ve Gazipaşa Ulaştırma 
Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı 
Mustafa Şahin, Oda Yönetim ve 
Denetim Kurulu Üyelerini ziyaret 
ederek Gazipaşa esnaf ve sanat-
karlarının durumu hakkında 
görüşme gerçekleştirdi. Dere, bil-
gilendirme ve rehberlik çalışması 
gerçekleştirdi. 

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Gündoğ-
muş Kaymakamı Hamza Özbilgi, Akseki 
Kaymakamı Volkan Hülür, Gündoğmuş 
Belediye Başkanı Mehmet Özeren, 
Akseki Belediye Başkanı İbrahim Özkan, 
Gündoğmuş Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Sultan Çetin ve Akseki Esnaf 
ve Sanatkarlar Şoförler Odası Başkanı 
Ömer Faruk Yılmaz, Oda Yönetim ve 
Denetim Kurulu Üyelerini ve esnafı ziya-
ret ederek Gündoğmuş ve Akseki esnaf 
ve sanatkarlarının durumu hakkında 
görüşmeler gerçekleştirdi. 

Gazipaşa’da esnaf 
ziyaretleri

Gündoğmuş ve
Akseki ziyaretleri

Tüm ilçelerde esnafa Covid
denetimleri devam ediyor
Merkez ve ilçelerde Kaymakamlarımız, Belediye Başkanlarımız, Oda 

Başkanlarımız işyerlerini ziyaret ederek Covid-19 denetimi yaptı. İşyerlerinde 
uyulması gereken hijen, mesafe, maske, HES kodu uygulamalarını yerinde inceledi

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, Kemer Kaymakamı 
Yücel Gemici ve Kemer Belediye Başkanı Necati To-
paloğlu’nu ziyaret ederek esnaf ve sanatkarların Pan-
demi sürecindeki durumları hakkında değerlendir-
melerde bulundu. Kemer Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Bolat Ünsal, Yönetim ve Denetim Kurulu 
Üyeleri ile Kemer Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası 
Başkanı Mustafa Tıraş, Yönetim Kurulu Üyeleriyle 
görüşmeler gerçekleştiren AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Kemer esnafı işyerlerinde ziyaret etti, 

Kemer’de Esnaf ve 
Sanatkarlara Pandemi Ziyareti
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Ziyaretlerimiz ve
Ziyaretçilerimizden

KARELER

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Antalya İl 
Jandarma 
Komutanı 
Tuğg. Mustafa 
Başoğlu’nu, Ak 
Parti Antalya İl 
Yönetim Kurulu 
Üyesi İzzet 
Sultanyar ve 
Serik Ulaştırma 
Hizmetleri Esnaf 
Odası Başkanı 
Sedat Karagöz 
ile birlikte 
makamında 
ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
22-28 Şubat 
tarihleri 
arasında 
kutlanan 32. 
Vergi Haftası 
münasebetiyle 
Antalya 
Vergi Dairesi 
Başkanı İlhan 
Karayılan’a 
ziyarette 
bulundu.

Ak Parti 
Kepez İlçe 

Başkan 
Yardımcısı 

Sabahattin 
Şentürk, 
Mehmet 

Sevim, önceki 
dönem 
Demre 

Belediye 
meclis üyesi 

Özdemir 
Sevinç 

AESOB 
Başkanı 
Adlıhan 
Dere’yi 

ziyaret etti.

Üzüm İnşaat 
sahibi Durali 
Üzüm, Kadir 

Karagöl ve 
Mustafa 

Hoyraz 
AESOB 
Başkanı 
Adlıhan 
Dere’yi 

ziyaret etti. 

MHP 
Muratpaşa İlçe 

Başkanı Talu 
Bilgili, Başkan 

Yardımcısı 
Batuhan 

Buldu, Kanal V 
Haber Müdürü 

Ali Buldu 
ve Asrın Un 
sahibi Özer 

Gözüm AESOB 
Başkanı 

Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 

Antalya İl Emniyet 
Müdürü Mehmet 

Murat Ulucan’ı, 
Ak Parti Antalya 

İl Yönetim Kurulu 
Üyesi İzzet 

Sultanyar ve 
Serik Ulaştırma 

Hizmetleri Esnaf 
Odası Başkanı 

Sedat Karagöz ile 
birlikte makamında 

ziyaret etti.
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
AESOB’u ziyaret 
eden Kepez Belediye 
Başkan Yardımcısı 
Orhan Kocaağa, 
Ak Parti Kepez ve 
Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclis Üyesi 
Av. Serhat Demir 
ile birlikte esnaf 
ve sanatkarların 
Pandemi sürecindeki 
durumları 
hakkında görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, AESOB’u ziyaret 
ederek D2 yetki belgeli 
araçların personel 
servisi yapmalarının 
engellenmesi ve esnafın 
haklarının korunması 
konusunda gerçekleştirdiği 
çalışmalar dolayısıyla 
teşekkür eden Birlik 
Yönetim Kurulu Üyesi-
Antalya Servisçiler Odası 
Başkanı Süleyman Şahin 
ile birlikte taşımacılığın 
geliştirilmesi, korsan 
taşımacılığın önlenmesi, 
taşımacı esnafının 
haklarının korunması 
ve denetim yapılması 
hakkında görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 

AESOB’u ziyaret eden 
Hürriyet Akdeniz 

Bölge Temsilcisi 
Salim Uzun ile 

birlikte esnafa yönelik 
gerçekleştirecekleri 

projeler hakkında 
görüşme gerçekleştirdi.

Denizbank Akdeniz 
Bölge Müdürü Adnan 
Aykın ve Bireysel 
Bankacılık Bölge 
Satış Müdürü Nazan 
Şimşek AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret ederek 
esnaf ve sanatkarlara 
sunulacak 3 ay 
ötelemeli 36 ay 
vadeli taksitli 
ticari kredi, POS 
ve Business Kart 
hakkında bilgi 
aktardılar.

Yeniden Refah Partisi 
Antalya İl Başkanı Atınç 

Korkmaz ve Yönetimi 
AESOB Başkanı Adlıhan 

Dere’yi ziyaret etti.

İyi Parti 
Konyaaltı İlçe 
Başkanı Av. 
Serap Kaya 
ve Yönetimi 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.
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Korkuteli İlçe 
Müftüsü Selim Yazıcı 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Harita ve Kadastro 
Mühendisleri 
Odası Antalya 
Şube Başkanı 
Okan Hançer ve 
Yönetimini ziyaret 
etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Otogar 

taksi esnaflarından 
Ramazan İpek’in açmış 

olduğu İpek Motors Oto 
Galeri’nin açılış törenini 

Kızılkaya Belediye 
Başkanı İlkay Güngör, 

Antalya Şoförler 
ve Otomobilciler 

Odası Başkanı Niyazi 
Özçelik, Antalya Oto 

Galericiler Sitesi Arsa 
ve Toplu İşyeri Yapı 

Kooperatifi Başkanı 
İsmail Çağlar ile birlikte 

gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Muratpaşa 
Kaymakamı 
Orhan Burhan’ı 
makamında ziyaret 
ederek Kontrollü 
Normalleşme 
Süreci ile ilgili 
değerlendirmelerde 
bulundu.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Antalya 
İl Emniyet Müdürlüğü 

Asayiş Şube Müdürü 
Furkan Gediktaş’ı, 

Antalya Kuaförler ve 
Manikürcüler Esnaf 

Odası Başkanı Tolgahan 
Demir ile birlikte ziyaret 

etti. Kadın Acil Destek 
Uygulaması (KADES) 

hakkında görüşme 
gerçekleştirerek İl Emniyet 

Müdürlüğü, Antalya 
Esnaf ve Sanatkarlar 

Odaları Birliği ve Antalya 
Kuaförler ve Manikürcüler 

Odası işbirliğinde 8 
Mart Dünya Kadınlar 

Günü›ne özel farkındalık 
projesi hakkında 

değerlendirmelerde 
bulundu.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Ticaret İl 
Müdürü Halil 
Özşahan’ı 
ziyaret etti. 
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Birlik 
Disiplin Kurulu 
Üyesi-Antalya 
Konfeksiyoncular 
Butikçiler Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 
Başkanı Yusuf 
Kurul’u ziyaret etti. 
Oda çalışmaları 
hakkında görüşme 
gerçekleştirerek Oda 
üyesi esnafın genel 
durumu hakkında 
değerlendirmelerde 
bulundu. 

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Şehir Plancıları 
Odası Antalya 
Şube Başkanı Dr. 
Ebru Manavoğlu ve 
Başkan Yardımcısı 
Funda Yörük’ü 
ziyaret etti. 

Antalya Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Yavuz 

Gürhan, Antalya 
İş İnsanları Meclisi 

Başkanı Mustafa 
Çilingiroğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri AESOB 

Başkanı Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti. 

Başkan Dere, 
D2 yetki belgeli 
araçlarla personel 
taşımacılığına karşı 
C plakalı üyelerin 
haklarını korumak 
için Antalya 
Servisçiler Odası 
Başkanı Şahin, Serik 
Ulaştırma Hizmetleri 
Esnaf Odası 
Başkanı Karagöz, 
Antalya Şoförler ve 
Otomobilciler Odası 
Başkanı Özçelik, 
Kemer Ulaştırma 
Hizmetleri Odası 
Başkanı Tıraş ile bir 
araya geldi. 

Özel OFM Antalya 
Hastanesi Kurumsal 

ve Dış İlişkiler Müdürü 
Hakan Engin AESOB 

Başkanı Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.

Kemer Belediye 
Başkanı Necati 
Topaloğlu 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti. 



ANTALYA BİRLİK ANTALYA BİRLİKAntalya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği

48 49

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Konyaaltı Belediye 
Başkanı Av. Semih 
Esen’i ziyaret etti. 

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
AESOB’u ziyaret 
eden Antalya 
Elektrikçiler Esnaf 
ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı 
Yusuf Erdemir 
ile birlikte Oda 
çalışmaları 
ve Oda üyesi 
esnafın durumu 
ile ilgili görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, AESOB’u 

ziyaret eden Antalya 
Seyyar ve Sabit Sebze 

ve Meyveciler Esnaf 
Odası Başkanı Bülent 

Kaplan ve Başkanvekili 
Haydar Parlak ile 

birlikte Oda çalışmaları 
hakkında görüşme 

gerçekleştirerek Oda 
üyesi esnafın genel 
durumu hakkında 

değerlendirmelerde 
bulundu.

Antalya Denetimli 
Serbestlik Müdürü 
Ahmet Tenlik AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret etti.

AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Antalya Ticaret İl 
Müdürü Halil Özşahan 

ile birlikte 1 Mart 
kademeli normalleşme 

süreci hakkında 
değerlendirmelerde 
bulunarak esnaf ve 

sanatkarların Pandemi 
sürecindeki durumu 

ile ilgili görüşme 
gerçekleştirdi.

Kosgeb Antalya 
Müdürü İbrahim 
Uğur Erkış 
Antalya Esnaf 
ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği’ni 
ziyaret etti. 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Birlik şeref 
defterini 
imzalayan 
Kosgeb 
Müdürüne esnaf 
ve sanatkarlara 
göstermiş olduğu 
ilgilerinden 
dolayı plaket 
takdim ederek 
nazik ziyaretleri 
için teşekkürlerini 
iletti.
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Elmalı 
Belediye Başkanı 
Halil Öztürk ve 
Antalya Elektrikçiler 
Odası Başkanı 
Yusuf Erdemir ile 
birlikte Esc Elektrik 
ve Kekova Enerji-
Tarım Ürünleri 
ortaklarından, 
Antalya Elektrikçiler 
Odası Yönetim 
Kurulu Üyesi 
Coşkun Erdi’yi 
işyerinde ziyaret etti, 
yenilenebilir enerji 
ve tarım ürünleri 
hakkında bilgi aldı.

Antalya Kuaförler 
ve Manikürcüler 
Esnaf Odası 
Başkanı Tolgahan 
Demir ve ÜS Fuar 
Genel Müdürü 
Ülker Selviler 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, AESOB’u 
ziyaret eden 25. ve 26. 

Dönem Chp Antalya 
Milletvekili ve Parti 

Meclis Üyesi Devrim 
Kök ile birlikte esnaf 

ve sanatkarların 
Pandemi sürecindeki 

genel durumu hakkında 
değerlendirmelerde 

bulundu.

TEB Etiler Şube 
Müdürü Mahmut 
Yıldız ve İşletme 
Müşteri İlişkileri 
Yöneticisi Gözde 
Bal Yelken AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret etti. 

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, AESOB’u 

ziyaret eden Antalya 
Orman Bölge Müdürü 
Vedat Dikici, Ak Parti 
Konyaaltı İlçe Başkan 
Yardımcısı Sayim Sarı, 

Antalya Börekçiler Odası 
Başkanı Hüseyin Şimşek, 
Çağlarca Mesire Alanı ve 
Gözlemeciler Kooperatifi 

Başkanı Keziban Kan, 
Doyran Gözlemeciler 

ve Pazarcılar Birlik 
Kooperatifi Başkanı 

Ali Taşgın ve gözlemeci 
esnaflarla birlikte Doyran 

Bölgesi gözlemeci 
esnaflarının sorunları 

hakkında görüşme 
gerçekleştirdi.

Harita ve 
Kadastro 
Mühendisleri 
Odası Antalya 
Şube Başkanı 
Okan Hançer 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti. 
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Aile, 
Çalışma ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı, 
İş Sağlığı ve Güvenliği 
Genel Müdürü 
Cafer Uzunkaya’yı 
makamında ziyaret 
etti. İş Sağlığı ve 
Güvenliği konusunda 
güçlü işbirliği yapma 
kararı alınarak 
Antalya özelinde 
gerçekleştirilecek 
programlar 
hakkında görüşme 
gerçekleştirildi.

ANFAŞ Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Ali Bıdı ve Genel 
Müdür Yardımcısı 
Münevver Duran 
Karahasan AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret etti.

Yenidoğan Mahallesi 
Muhtarı Mehmet 

Ergüven AESOB 
Başkanı Adlıhan Dere’yi 

ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Jandarma Genel 
Komutanlığı Strateji 
Geliştirme ve Dış 
İlişkiler Başkanı 
Tuğgeneral Cengiz 
Yıldız’ı, Isparta, 
Konya, Rize ve 
Burdur Birlik 
Başkanları ile birlikte 
makamında ziyaret 
etti.

AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Milli Eğitim 

Bakanlığı Hayat Boyu 
Öğrenme Genel Müdürü 

Yusuf Büyük’ü, Konya 
ve Rize Birlik Başkanları 

ile birlikte makamında 
ziyaret etti.

AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, Esnaf, Sanatkarlar ve 
Kooperatifçilik Genel Müdürü 
Necmettin Erkan’ı, Adıyaman 
ESOB Başkanı Ziya Duranay, 
Burbur ESOB Başkanı 
Metin Sipahi, Hatay ESOB 
Başkanı Abdülkadir Teksöz, 
Isparta ESOB Başkanı Ahmet 
Tural, Konya ESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, Mardin 
ESOB Başkanı İsa Tunç, 
Muğla ESOB Başkanı Şükrü 
Akyüz, Rize ESOB Başkanı 
Güven Aksoy, Şanlıurfa ESOB 
Başkanı Mehmet Şefik Bakay 
ve Şırnak ESOB Başkanı Heşar 
Haşimoğlu ile birlikte ziyaret 
ederek kademeli normalleşme 
süreci ve Pandemi döneminde 
esnaf ve sanatkarların durumu 
ile yapılan çalışmalar hakkında 
görüşme gerçekleştirdi.
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Antalya Çiçekçiler 
Odası Başkanı Alim 
Uysal’ı işyerinde 
ziyaret etti. Oda 
çalışmaları hakkında 
değerlendirmelerde 
bulunarak Oda 
üyesi esnafın 
genel durumu 
hakkında görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
TESK Genel 
Başkanı Bendevi 
Palandöken’i 
ziyaret ederek 1 
Mart kademeli 
normalleşme süreci 
ve dinamik denetim 
modeli kapsamında 
gerçekleştirilen 
rehberlik ve 
bilgilendirme 
çalışmaları 
hakkında 
değerlendirmelerde 
bulundu.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 

Manavgat Bakkallar 
Bayiler Büfeciler Esnaf 
Odası Yönetim Kurulu 

Üyesi, Sırcan Market 
sahibi Birsen Çırpı’yı 
işyerinde ziyaret etti, 

hayırlı işler diledi.

Muratpaşa Belediye 
Başkan Yardımcısı 
Taylan Dikmen ve 
Antalya Otelciler 
Pansiyoncular 
Matbaacılar Odası 
Başkan Yardımcısı 
Ali Karadede AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Antalya 

Elektrikçiler Odası 
Başkanı Yusuf Erdemir’i 

makamında ziyaret 
ederek Oda çalışmaları 

ve elektrikçi esnafının 
genel sorunları hakkında 

değerlendirmelerde 
bulundu.

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Akdeniz Elektrik Dağıtım 
A.Ş. Genel Müdürü Bahadır 
Müdüroğlu’nu, Antalya 
Elektrikçiler Odası Başkanı 
Yusuf Erdemir, Kaş Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanı Ali 
Çalışkan, Korkuteli İnşaatçılar 
Elektrikçiler Sıhhi Tesisat ve 
Doğramacılar Odası Başkanı 
Hasan Ülkü ve Alanya 
Elektrikçiler ve Elektronikçiler 
Sıhhi Tesisatçılar Odası 
Başkanı İlyas Bayır ile birlikte 
makamında ziyaret etti. 
Başkan Dere. ETS kullanım 
saatlerinin genişletilmesi 
talebi ve elektrikle ilgili esnaf 
ve sanatkarların sorun ve 
beklentilerini iletti.
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Türk Telekom 
Antalya Bölge 
Müdürü İrfan Yıldız 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Antalya 
Kuyumcular Esnaf 
ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Ali 
Çelik’i işyerinde 
ziyaret etti, 
Oda çalışmaları 
hakkında görüşme 
gerçekleştirerek 
Oda üyesi 
esnafın genel 
durumu hakkında 
değerlendirmelerde 
bulundu.

Sahil Güvenlik Antalya 
Grup Komutanı SG 
Albay Sezai Özkurt 

Antalya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları 
Birliğini ziyaret etti. 

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Birlik 

şeref defterini 
imzalayan Sahil 

Güvenlik Antalya 
Grup Komutanına 

plaket takdim ederek 
nazik ziyaretleri için 
teşekkürlerini iletti.

Sanayi ve Teknoloji 
Antalya İl Müdürü 
Ömer Ersoy AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret etti. 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Birlik 
şeref defterini 
imzalayan Sanayi 
ve Teknoloji Antalya 
İl Müdürüne plaket 
takdim ederek 
nazik ziyaretleri için 
teşekkürlerini iletti.

Antalya Vali Yardımcısı 
Yalçın Sezgin AESOB 

Başkanı Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti. AESOB 

Başkanı Adlıhan 
Dere, Birlik şeref 

defterini imzalayan 
Vali Yardımcısına 

plaket takdim ederek 
nazik ziyaretleri için 
teşekkürlerini iletti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Antalya Şans 
Oyunları ve Milli 
Piyango Bayileri 
Esnaf Odası 
Başkanı Sercan 
Çobanoğlu’nu 
işyerinde 
ziyaret etti. Oda 
çalışmaları ve Oda 
üyesi esnafın genel 
durumu hakkında 
değerlendirmelerde 
bulunarak hayırlı 
işler, bereketli 
kazançlar diledi.
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Vali Ersin Yazıcı, 
Kepez Kaymakamı 
Nusret Şahin, İl 
Jandarma Komutanı 
Tuğgeneral Mustafa 
Başoğlu, İl Emniyet 
Müdürü Mehmet 
Murat Ulucan’ın 
katılımlarıyla Yeşil 
Akdeniz Sanayi 
Sitesi’nde Ali Usta 
Mercedes Özel 
Servisi’nin açılış 
törenine katıldı.  

Antalya 
Fotoğrafçılar, 
Kırtasiyeciler ve 
Kitapçılar Odası 
Başkanı Mehmet 
Bayrak AESOB 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret 
ederek oda üyesi 
esnafların zincir 
marketlerin 
oluşturduğu 
haksız rekabetin 
önlenmesine 
yönelik taleplerini 
aktardı.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, AESOB’u 

ziyaret eden Antalya 
Sütçüler, Yoğurtçular 

ve Dondurmacılar 
Odası Başkanı Bahattin 

Ekin ile birlikte Oda 
çalışmaları ve Oda 

üyesi esnafın durumu 
ile ilgili görüşme 

gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
AESOB’u ziyaret 
eden Kumluca Esnaf 
ve Sanatkarlar Odası 
Başkanımız Selçuk 
Çınar, Kumluca 
Ulaştırma Hizmetleri 
Esnaf Odası 
Başkanımız Bayram 
İğneli ve S.S Kumluca 
ESKKK Başkanımız 
Şaban Eren ile 
Kumluca’daki 
esnaflarımızın 
durumu hakkında 
görüşme 
gerçekleştirip genel 
değerlendirmede 
bulunuldu.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere , Kasaplar 

Federasyonu Başkanımız 
Fazlı Yalçındağ, 

Federasyon Başkanvekili 
ve Antalya Kasaplar 

Odası Başkanımız 
Osman Yardımcı ve 

Alanya Bakkallar Odası 
Başkanımız Velittin 

Yenialp ile birlikte 
geçtiğimiz günlerde 

Ankara Kızılcahamam’da 
yanan Kasaplar Çarşısını 
ziyaret ederek dükkanları 

yanan esnaflarımıza 
geçmiş olsun dileklerimizi 

iletti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Birlik 
Disiplin Kurulu 
Üyesi-Antalya 
Berberler Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 
Başkanı Yüksel 
Uzun’u, Antalya 
Pansiyoncular, 
Camcılar, 
Reklamcılar, 
Matbaacılar Odası 
Başkanı Özcan 
Sucu ile birlikte 
makamında ziyaret 
etti. Oda üyesi 
esnafın genel 
durumu hakkında 
değerlendirmelerde 
bulundu.
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AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi, 
SET(Sürdürülebilir 
Ekonomi 
Toplululuğu) Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Alper Alveroğlu ile 
KONGED Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Muhammed Çevik 
ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri ziyaret etti.

Antalya Büyükşehir 
Belediyesi ve 
Kepez Belediyesi 
Meclis Üyemiz 
Dilaver Tanık ile 
Kepez Belediyesi 
Meclis Üyemiz 
Mekin Aslan Başak, 
AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti. 

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere , Antalya 

Semt Pazarcılar 
Başkanımız İsmail Öz 

ile Birlikte Antalya Vergi 
Dairesi Başkanımız 

İlhan Karayılan’ı 
ziyaret ederek pazarcı 

esnafımızın basit 
usulde vergiye geçmesi 

hususunda görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Dere, Demre 
Kaymakamımız Onur 
Şatıroğlu’nu Asat 
Genel Müdürümüz 
İbrahim Kurt, Demre 
Esnaf ve Şöförler 
Odası Başkanımız 
Mahmut Kemal 
Perçin ve Antalya 
Otobüsçüler Odası 
Başkanımız Yasin 
Arslan ile birlikte 
makamında ziyaret 
etti.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, Akdeniz 

Belediyeler Birliğimizin 
düzenlemiş olduğu 

‘6.Akdeniz Belediyecilik 
Proje Yarışması Ödül 

Töreni’ne katıldı.Güven 
tazeleyerek yeniden 
Akdeniz Belediyeler 
Birliği Başkanlığı’na 

seçilen Kepez Belediye 
Başkanımız Sn.Hakan 

Tütüncü›yü tebrik 
ederek, Encümen ve 

Komisyonlarda görev 
alan üyelerimize başarılar 

diledi.

Isparta Belediye 
Başkanımız 
Şükrü 
Başdeğirmen, 
Başkan 
Yardımcıları 
Fahretdin 
Gözgün, 
Hakkı Kaya 
ve Belediye 
Meclis Üyesi 
Erdal Çelik 
Antalya Esnaf 
ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği 
Başkanı Adlıhan 
Dere’yi ziyaret 
etti. 
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AESOB Başkanı 
Adlıhan DERE, 
Finike Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 
Başkanımız Bekir 
Sıtkı Çobanoğlu’nu 
ziyaret ederek oda 
üyesi esnafımızın 
durumu ve 
odamızın 
çalışmaları ile 
ilgili görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı 
Adlıhan Dere, 
Antalya Valisi 
Ersin Yazıcı’yı, 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Gürbüz, 
Başkan Danışmanı 
Osman Ayık, ATSO 
Yönetim Kurulu 
Üyesi Cahit Şahin ile 
birlikte makamında 
ziyaret ederek “Safe 
Antalya Sertifikasyon 
Programı” 
hakkında görüşme 
gerçekleştirdi.

AESOB Başkanı Dere, 
Finike Esnaf Odası 

Başkanımız Bekir Sıtkı 
Çobanoğlu ve Finike 
ESKKK Başkanımız 

Cihangir Kolak ile 
birlikte Esnaf ve 

Sanatkarlarımıza daha 
iyi hizmet verebilmek 

için yeni yerine taşınan 
Finike Sicil İrtibat 

Büromuzu ziyaret etti.

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Serik Ulaştırma Hizmetleri 
Esnaf Odası Başkanımız Sedat 
Karagöz, Antalya Şöförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanımız 
Niyazi Özçelik , Serik Esnaf Ve 
Sanatkarlar Odası Başkanımız 
Recep Savaş , Manavgat Servis 
Aracı İşletmecileri Esnaf Odası 
Başkanımız Mustafa Aydın , 
Serik ESKKK Başkanımız Bayar 
Savran , Serik ve Çevresi ESKKK 
Başkanımız Ali Gülaydın ile 
birlikte D2 Belgeli araçlarla 
personel servis taşımacılığın 
yapılmaması için C plakalı 
esnafımızın haklarını korumak 
amaçlı servisçi esnafımızın 
düzenlemiş olduğu basın 
toplantısına katıldı.
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